**PROTOKOLL**

**FRA**

**NORSK FYSIOTERAPEUTFORBUNDS 25. LANDSMØTE**

**20. NOVEMBER – 22. NOVEMBER 2019**

**INNHOLD**

**Saksliste**

1. **Konstituering**
2. **Beregninger og regnskap**
3. **Visjon, verdier og hovedmål**
4. **Lover og vedtekter**
5. **Rammebudsjett**
6. **Valg**
7. **Andre forhold**
8. **Resolusjoner**

**Vedlegg**

**Deltakerliste**

# 1 KONSTITUERING AV LANDSMØTET

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| 1.1 Innkalling til Norsk Fysioterapeutforbunds Hovedlandsmøte 2019 | | | | |
|  | | | | |
|  | Forbundsstyrets forslag til vedtak: | | | |
|  | Innkalling til NFFs Hovedlandsmøte 2019 godkjennes | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| Enstemmig | |  |  | **VEDTATT** |
|  | |  |  |  |
| 1.2 Valg av møteledere, referenter og protokollunderskrivere | | | | |
|  | **ORDSTYRERE**  Bente Eide Guri Tokle  Susanne Gallalla Vegard Ølstørn  **REFERENTER**  Bente Øfjord Christine Thokle Martens  **PROTOKOLLUNDERSKRIVERE**  Lene Ziener Kenneth Martinsen | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| Enstemmig | |  |  | **VEDTATT** |
|  | |  |  |  |
| 1.3 Forslag til forretningsorden for NFFs Hovedlandsmøte 2019 | | | | |
|  | Følgende hadde ordet: | | | |
|  | Karianne Bruun Haugen | | | |
|  |  | | | |
|  | **Tilleggsforslag til** forretningsorden fra F**orbundsstyret** | | | |
|  | Kandidater til verv som skal velges av Hovedlandsmøte 2019 gis talerett i sak 6.  Prosjektleder Bente Aksnes gis talerett i sak 7.3.  Det innvilges utvidet taletid i forbindelse med presentasjon av sak 7.3.  Det innvilges utvidet taletid i forbindelse med presentasjon av sak 7.5. | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| Enstemmig | |  |  | **VEDTATT** |

|  |  |
| --- | --- |
| 1.4 Saksliste Norsk Fysioterapeutforbunds Hovedlandsmøte 2019 | |
|  | Følgende hadde ordet: |
|  | Linda Moen Heia, Birte Lie Haug, Gro Annette Noremark, Birgit Gran, Fred Hatlebrekke, Anders Aasheim, Kristin Snøan, Nina Øye |
|  |  |
|  | **Saksliste** |

|  |  |
| --- | --- |
| 1 | KONSTITUERING AV LANDSMØTET |
| 1.1 | Innkalling til Norsk Fysioterapeutforbunds Hovedlandsmøte 2019 |
| 1.2 | Valg av møteledere, referenter og protokollunderskrivere |
| 1.3 | Forslag til forretningsorden for NFFs Hovedlandsmøte 2019 |
| 1.4 | Saksliste Norsk Fysioterapeutforbunds Hovedlandsmøte 2019 |
| 2 | BERETNINGER |
| 2.1 | Fra Kontrollutvalget. NFFs regnskap og årsberetning for 2018 |
| 3 | VISJON, VERDIER OG HOVEDMÅL |
| 3.1 | Fra Forbundsstyret: NFFs Visjon, verdier og hovedmål 2020-2022 |
| 4 | LOVER OG VEDTEKTER |
| 4.1 | Fra Forbundsstyret: Ny kortform av forbundsnavnet |
| 4.2 | Fra Region Osloområdet: Forslag om endring av gjennomføring av landsmøtene mellom hovedlandsmøtene |
| 4.3 | Fra Forbundsstyret: Forslag til endring av NFFs lover punkt 9: Medlemmers rettigheter og plikter |
| 4.4 | Fra Forbundsstyret: Forslag til endring av NFFs lover punkt 10: Innmelding og utmelding |
| 4.5 | Fra Lovutvalget: Forslag til endring i NFFs lover om observatørstatus for Seniorforum på landsmøtene |
| 4.6 | Fra Forbundsstyret: Forslag til endring av NFFs lover – sammenslåing av Næringsdrivende Fysioterapeuters Gruppe og Næringspolitisk råd |
| 4.7 | Fra Forbundsstyret: Forslag til endring av NFFs lover og vedtekter for Unge Fysioterapeuters Fellesskap |
| 4.8 | Fra Forbundsstyret: Forslag til endring av NFFs lover om faggrupper |
| 4.9 | Fra NFFs faggrupper: Forslag om endring av Forbundsstyrets sammensetning |
| 4.10 | Fra: NFFs faggrupper: Faggruppenes formål og oppgaver |
| 4.11 | Fra Forbundsstyret: Forslag til endring av NFFs lover punkt 18 Valgkomité |
| 4.12 | Fra Fag- og utdanningspolitisk utvalg: Forslag til endring av NFFs lover punkt 21 Fag- og utdanningspolitisk utvalg |
| 4.13 | Fra Tariffpolitisk utvalg: Forslag om endring av NFFs lover punkt 20 Tariffpolitisk utvalg |
| 4.14 | Fra Lovutvalget: Forslag til endring av punkt 20 i NFFs lover: Tariffpolitisk utvalg |
| 4.15 | Fra NFF Region Vest: Rapportering fra råd og utvalg i NFF |
| 4.16 | Fra Etisk utvalg: Forslag om endring av mandatet til Etisk utvalg |
| 4.17 | Fra Region Nord: Forslag om endringer av NFFs lover- Etisk utvalg |
| 4.18 | Fra Region Osloområdet: Forslag om endring av vedtekter for NFFs regioner pkt. 4.5: Regionleder |
| 4.19 | Fra Lovutvalget: Fullmakt til mindre lov- og vedtektsendringer |
| 5 | RAMMEBUDSJETT |
| 5.1 | Fra Forbundsstyret. NFFs rammebudsjett for årene 2020, 2021 og 2022 |
| 5.2 | Fra Forbundsstyret. «Beregning av kontingent i NFF» og «Regler for nedsatt kontingent i NFF» |
| 5.3 | Fra NFF Region Vest: Forslag om gradert kontingent |
| 6 | VALG |
| 6.1 | Fra Valgkomitéen. VALG |
| 7 | ANDRE FORHOLD |
| 7.1 | Fra Forbundsstyret: Forslag til endringer av vedtektene for NFFs rettshjelpsfond pkt. 5, tredje kulepunkt |
| 7.2 | Fra NFF Region Sør- Øst: Forslag om endring av Yrkesetiske retningslinjer kap.3 pkt. 3.5 |
| 7.3 | Fra Forbundsstyret: Prosjekt fag- og interessegruppenes rolle, posisjon og organisering |
| 7.4 | Fra Forbundsstyret: Evaluering av NFFs regionmodell |
| 7.5 | Fra Fond til etter- og videreutdanning av fysioterapeuter: Forslag til strategisk plan for 2020-2022 |
| 7.6 | Fra NFF Region Osloområdet: 5-årig grunnutdanning for fysioterapi |
| 7.7 | Fra NFF Region Osloområdet: Sykefravær og arbeidsmiljøundersøkelse i NFFs sekretariat |
| 7.8 | Fra Forbundsstyret: Retningslinjer for sentral og regional valgkomitè |
| 7.9 | Fra NFF Region Osloområdet: Forslag om å etablere nye faggrupper |
| 8 | Resolusjoner |
| 8.1 | Fra Region Nord: Resolusjon – WCPTs verdenskongress i Dubai 2021 |

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
|  | **Forslag fra Gro Annette Noremark: Endring av NFFs lover og vedtekter - NFFs offisielle logoer innlemmes i forbundets lover og vedtekter** | | | |
|  | Forslag til vedtak: Logo blir punkt 2 etter navn i NFFs lover. Eventuelle endringer av logo skal fremmes og avgjøres på og av landsmøtet. | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 25 | | 23 |  | **IKKE VEDTATT** |
|  | |  |  |  |
|  | **Sak 5.3: Forslag om gradert kontingent.** | | | |
|  | Region vest trekker saken | | | |
|  |  | | | |
|  | Fra Forbundsstyret sak 7.10 | | | |
|  | Æresmedlemskap som sak til behandling | | | |
|  |  | | | |
|  | Sak 4.14 fra Lovutvalget | | | |
|  | Lovutvalget trekker saken | | | |
|  |  | | | |
|  | Endret rekkefølge saksliste fra faggruppene | | | |
|  | Sak 4.10 kommer før sak 4.8 | | | |
|  |  | | | |
|  | **Endret rekkefølge saksliste fra** Linda Moen Heia | | | |
|  | Sak 7.8 behandles før budsjett | | | |
|  |  | | | |
|  | Sakslisten godkjennes med foreslåtte endringer | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 46 | |  | 2 | **VEDTATT** |
|  | |  |  |  |

# 2 BERETNINGER

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| 2.1 Fra Kontrollutvalget. NFFs regnskap og årsberetning for 2018 | | | | |
|  | Følgende hadde ordet: | | | |
|  | Britt Strømme | | | |
|  |  | | | |
|  | Kontrollutvalgets forslag til vedtak | | | |
|  | NFFs landsmøte 2019 tar NFFs regnskap for 2018 og Forbundsstyrets beretning for perioden 01.01-31.12 2018 til etterretning | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| Enstemmig | |  |  | **VEDTATT** |
|  | |  |  |  |

# 3 VISJON, VERDIER OG HOVEDMÅL

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| 3.1 Fra Forbundsstyret: NFFs Visjon, verdier og hovedmål 2020-2022 | | | | |
|  | Følgende hadde ordet: | | | |
|  | Fred Hatlebrekke, Marianne Tomter, Anne-Sofie Rønningen, Lisette Engh, Grethe Dafne Røe, Anne-Cathrine Timland, Ann-Elin Myklebust, Heidi Tjugum, Bjarte Hjorthaug, Gro Marit Hellesø, Kristin Snøan, Jorunn Louise Grong, Mona Lønning Kjos, Robert Grønbech  Til forretningsorden: Anders Aasheim, Britt Strømme | | | |
|  |  | | | |
|  | **Endringsforslag fra region sør-øst: Samfunnsengasjert i verdier** | | | |
|  | Til: Fysioterapi er viktig for store pasientgrupper, og fysioterapeuter kan i tillegg bidra på flere samfunnsområder. Fra: Fysioterapibehandling er viktig for store pasientgrupper, og fysioterapeuter kan i tillegg bidra på flere samfunnsområder. | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| Enstemmig | |  |  | **VEDTATT** |
|  | |  |  |  |
|  | **Endringsforslag fra NFF Region Midt** | | | |
|  | Overskrift nr 4 i verdier endres til Modig | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 46 | |  | 3 | **VEDTATT** |
|  | |  |  |  |
|  | **Endringsforslag fra NFF Region Midt** | | | |
|  | Overskrift nr 5 i verdier endres til Respektfull | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 46 | |  | 3 | **VEDTATT** |
|  | |  |  |  |
|  | **Tilføyelse fra region sør-øst under hovedmål og strategiske mål** | | | |
|  | Tilføye kulepunkt under 1. «Styrke samhold og fremme samarbeid mellom fysioterapeuter» | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 48 | |  | 1 | **VEDTATT** |
|  | |  |  |  |
|  | Forslag fra Anne-Cathrine Timland: Kulepunkt 2 i Hovedmål | | | |
|  | NFF skal bidra til utvikling av god fysisk og psykisk helse og gode helsetjenester i samfunnet | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 47 | | 2 |  | **VEDTATT** |
|  | |  |  |  |
|  | **Tilføyelse fra Mona Lønning Kjos** | | | |
|  | Nytt kulepunkt psykisk helse under 4 satsningsområder- psykisk helse | | | |
|  |  | | | |
|  | Likelydende forslag ble fremmet av Gro Marit Hellesø og Grete Dafne Røe, men ble trukket | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 18 | | 27 | 4 | **IKKE VEDTATT** |
|  | |  |  |  |
|  | **Forslag fra region Sør-Øst: NFF skal bidra til å utvikle fysioterapeutens fagkompetanse. Kulepkt. 4** | | | |
|  | NFF skal påvirke grunn- og videreutdanningen av fysioterapeuter slik at den er tilpasset profesjonens og helsetjenestens behov for kompetanse. Fysioterapeutens unike kliniske kompetanse må ivaretas | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 34 | | 10 | 5 | **VEDTATT** |
|  | |  |  |  |
|  | **Forslag fra fag og interessegruppene** | | | |
|  | Punkt 5 Tilførsel siste kulepunkt NFF skal være en demokratisk organisasjon der ulike synspunkter fremmes, diskuteres og høres, og som har klare interne kommunikasjonslinjer for å muliggjøre påvirkning innad i egen organisasjon. Medvirkning skal bidra til å styrke organisasjonen. | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 39 | | 5 | 5 | **VEDTATT** |
|  | |  |  |  |
|  | **Forslag til vedtak fra forbundsstyret:** | | | |
|  | NFFs Hovedlandsmøte 2019 slutter seg til Forbundsstyrets forslag til Visjon, verdier og hovedmål for NFF for landsmøteperioden 2020-2022. | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| Enstemmig | |  |  | **VEDTATT** |

# 4 LOVER OG VEDTEKTER

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| 4.1 Fra Forbundsstyret: Ny kortform av forbundsnavnet | | | | |
|  | Følgende hadde ordet: | | | |
|  | Karianne Bruun Haugen, Anita Iversen, Lene Ziener, Birgit Gran, Kristin Snøan, Jon Jomaas, Lisette Engh, Dagrun Lindvåg, Birte Lie Haug, Fred Hatlebrekke, Morten Hagenes, Grete Dafne Røe, Markus Ryeng Fosseli, Anne Cathrine Timland, Camilla Sahlin Pettersen, Robert Grønbech, Gro Marit Hellesø  Replikk: Bjarte Hjorthaug  Til forretningsorden: Fred Hatlebrekke, Robert Grønbech | | | |
|  |  | | | |
|  | Forslag til vedtak fra Forbundsstyret | | | |
|  | Hovedlandsmøtet 2019 slutter seg til forslaget om å endre Norsk Fysioterapeutforbunds lover punkt 1 Navn slik at kortformen «Fysioterapeutene» erstatter «NFF». | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 25 | | 23 | 1 | **IKKE VEDTATT** |
|  | |  |  |  |
|  | Forslag til vedtak fra Gro Marit Hellesø | | | |
|  | Fysioterapeutene brukes som kortform i samhandling der dette er aktuelt. Sidestilles med forkortelsen NFF. | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 30 | | 17 | 2 | **IKKE VEDTATT** |
|  | |  |  |  |
| 4.2 Fra Region Osloområdet: Forslag om endring av gjennomføring av landsmøtene mellom hovedlandsmøtene | | | | |
|  | Følgende hadde ordet: | | | |
|  | Ragnhild Bech, Camilla Sahlin Pettersen, Anita Iversen, Tor Frithjof Wigers Larsen, Birgit Gran, Audun Bjerke, Karianne Bruun Haugen, Britt Strømme, Grete Dafne Røe, Lisette Engh  Replikk: Karianne Bruun Haugen  Til forretningsorden: Camilla Sahlin Pettersen | | | |
|  |  | | | |
|  | Forslag til vedtak fra region Osloområdet | | | |
|  | De årlige landsmøtene gjennomføres som videomøter. | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
|  | |  |  | **TRUKKET** |
|  | |  |  |  |
|  | Endret ordlyd i forslag til vedtak fra region Osloområdet | | | |
|  | Landsmøtene skal avholdes i oktober eller november hvert år det ikke er Hovedlandsmøte. Landsmøtene kan gjennomføres som videomøter. Hvordan Landsmøtene avholdes avgjøres av Forbundsstyret | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 22 | | 27 |  | **IKKE VEDTATT** |
|  | |  |  |  |
|  | Forslag til plassering og alternativ formulering fra Lovutvalget | | | |
|  | Aktuell plassering kan være lovene punkt 13.4.1 Tidspunkt, eventuelt tilføyd «og form» i overskriften. Den foreslåtte vedtaksteksten kan følge etter teksten i punktet slik det er vedtatt i dag: 13.4.1 Tidspunkt og form Ordinært landsmøte skal avholdes i oktober eller november hvert år. De årlige landsmøtene kan gjennomføres som videomøter. Hvordan Landsmøtene avholdes avgjøres av forbundsstyret | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
|  | |  |  | **TRUKKET** |
| 4.3 Fra Forbundsstyret: Forslag til endring av NFFs lover punkt 9: Medlemmers rettigheter og plikter | | | | |
|  | Følgende hadde ordet: | | | |
|  | Tor Frithjof Wigers Larsen, Anne-Sofie Rønningen, Audun Bjerke, Karianne Bruun Haugen, Anders Aasheim, Anita Iversen, Robert Grønbech | | | |
|  |  | | | |
|  | Forslag til vedtak fra forbundsstyret | | | |
|  | Lovene punkt 9 endres slik: 9 Medlemmers rettigheter og plikter Et medlem  1. har rett til å benytte initialene MNFF  2. har rett til en stemme ved uravstemning og årsmøte i regionen  3. har forslagsrett etter loven her, jf. punkt 13.7, herunder forslagsrett til kandidat til tillitsverv i forbundet  4. er valgbar til tillitsverv i forbundet  5. har rett til bistand i lønnsforhandlinger og arbeidskonflikter  6. har rett til å søke godkjenning som spesialist MNFF  7. mottar forbundets tidsskrift.  Studentmedlemmer, jf. punkt 8.1 nr. 3, har kun rettigheter etter punkt 3 og 7 ovenfor.  Medlemmer ansatt i NFFs sekretariat *har ikke rettigheter etter punkt 5 over, og* er kun valgbare til tillitsverv i regioner, faggrupper og interessegrupper, likevel slik at de ikke kan møte som delegat på landsmøtet.  *Pensjonistmedlemmer, jf. punkt 8.1 nr. 5, har rettigheter etter punktene 1, 2, 3, 4 og 6 overfor.*  Medlemmet forplikter seg til å sette seg inn i og etterleve NFFs lover og vedtekter for de forskjellige organene og å følge gyldige vedtak som er truffet i NFFs styrende organer, herunder pålegg ved lønns- og arbeidskonflikter.  Et medlem, med unntak av medlemmer innvilget faglig medlemskap, kan ikke være medlem i andre organisasjoner som ivaretar medlemmets inntekts- og arbeidsforhold. Medlem med faglig medlemskap har ikke rett til bistand i lønnsforhandlinger og arbeidskonflikter, er ikke forpliktet til å følge de vedtak/påbud som er knyttet til lønns- og arbeidsforhold og har ikke stemmerett ved uravstemning knyttet til lønns- og arbeidsforhold. Medlem med faglig medlemskap er kun valgbar til fagrelaterte tillitsverv, herunder vervet som leder i en faggruppe, likevel slik at vedkommende ikke kan være delegat for en faggruppe til landsmøtet. Andre rettigheter og plikter kan følge av dobbeltmedlemskapsavtale som vedkommende omfattes av.Rettigheter og plikter som ikke er regulert av nr. 1 - 7 ovenfor, kan fastsettes nærmere av Forbundsstyret.  Medlemmer som er i et arbeidsforhold som ikke er regulert av norsk lov, har kun rettigheter etter punkt 1, 3, 6 og 7 ovenfor. | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
|  | |  |  | **TRUKKET** |
|  | |  |  |  |
|  | Fra Forbundsstyret Sak 4.3 Endring av forslag til vedtak | | | |
|  | NYTT FORSLAG TIL VEDTAK FRA FORBUNDSSTYRET:  Lovene punkt 9 endres slik:  9 Medlemmers rettigheter og plikter  Et medlem  1. har rett til å benytte initialene MNFF  2. har rett til en stemme ved uravstemning og årsmøte i regionen  3. har forslagsrett etter loven her, jf. punkt 13.7, herunder forslagsrett til kandidat til tillitsverv i forbundet  4. er valgbar til tillitsverv i forbundet  5. har rett til bistand i lønnsforhandlinger og arbeidskonflikter  6. har rett til å søke godkjenning som spesialist MNFF  7. mottar forbundets tidsskrift.  Studentmedlemmer, jf. punkt 8.1 nr. 3, har kun rettigheter etter punkt 3 og 7 ovenfor.  Medlemmer ansatt i NFFs sekretariat er kun valgbare til tillitsverv i regioner, faggrupper og interessegrupper, likevel slik at de ikke kan møte som delegat på landsmøtet.  Pensjonistmedlemmer, jf. punkt 8.1 nr. 5, har rettigheter etter punktene 1, 2, 3, 4 og 6 overfor.  Medlemmet forplikter seg til å sette seg inn i og etterleve NFFs lover og vedtekter for de forskjellige organene og å følge gyldige vedtak som er truffet i NFFs styrende organer, herunder pålegg ved lønns- og arbeidskonflikter.  Et medlem, med unntak av medlemmer innvilget faglig medlemskap, kan ikke være medlem i andre organisasjoner som ivaretar medlemmets inntekts- og arbeidsforhold. Medlem med faglig medlemskap har ikke rett til bistand i lønnsforhandlinger og arbeidskonflikter, er ikke forpliktet til å følge de vedtak/påbud som er knyttet til lønns- og arbeidsforhold og har ikke stemmerett ved uravstemning knyttet til lønns- og arbeidsforhold. Medlem med faglig medlemskap er kun valgbar til fagrelaterte tillitsverv, herunder vervet som leder i en faggruppe, likevel slik at vedkommende ikke kan være delegat for en faggruppe til landsmøtet. Andre rettigheter og plikter kan følge av dobbeltmedlemskapsavtale som vedkommende omfattes av. Rettigheter og plikter som ikke er regulert av nr. 1 - 7 ovenfor, kan fastsettes nærmere av Forbundsstyret.  Medlemmer som er i et arbeidsforhold som ikke er regulert av norsk lov, har kun rettigheter etter punkt 1, 3, 6 og 7 ovenfor. | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 46 | | 2 | 1 | **VEDTATT** |
|  | |  |  |  |
| 4.4 Fra Forbundsstyret: Forslag til endring av NFFs lover punkt 10: Innmelding og utmelding | | | | |
|  | Følgende hadde ordet: | | | |
|  | Sissel Hovland, Linda Moen Heia, Ann-Elin Myklebust, Markus Ryeng Fosseli, Hans Leo Dagsvik, Lisette Engh, Karianne Bruun Haugen, Anita Iversen, Nina Øye, Eelco Hüttner, Anne Sofie Rønningen, Britt Strømme, Marianne Tomter, Audun Bjerke, Lars Håvard Høgvoll  Til forretningsorden: Camilla Sahlin Pettersen  Replikk: Markus Ryeng Fosseli, Jorunn Louise Grong | | | |
|  |  | | | |
|  | Forslag fra Region Midt | | | |
|  | Karenstid gjelder ikke for nye NUF medlemmer | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 19 | | 30 |  | **IKKE VEDTATT** |
|  | |  |  |  |
|  | Forbundsstyrets forslag til vedtak | | | |
|  | NFFs lover punkt 10 første avsnitt endres slik:  Søknad om medlemskap sendes til forbundets sekretariat på eget skjema. Rettigheter og plikter som medlem trer i kraft når bekreftelse på godkjent medlemskap er sendt medlemmet*, likevel slik at rett til juridisk bistand først inntrer etter tre måneders medlemskap.* Sekretariatet underretter regionen, jf. punkt 17.4. | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 48 | | 1 |  | **VEDTATT** |
| 4.5 Fra Lovutvalget: Forslag til endring i NFFs lover om observatørstatus for Seniorforum på landsmøtene | | | | |
|  | Følgende hadde ordet: | | | |
|  | Birgit Gran | | | |
|  |  | | | |
|  | **Forslag til vedtak fra Lovutvalget** | | | |
|  | NFFs lover punkt 13.2.2 andre avsnitt, sjette kulepunkt endres slik:  \* *én representant fra Seniorforum NFF ~~i saker som angår forumets interesseområder~~* | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 48 | | 1 |  | **VEDTATT** |
|  | |  |  |  |
| 4.6 Fra Forbundsstyret: Forslag til endring av NFFs lover – sammenslåing av Næringsdrivende Fysioterapeuters Gruppe og Næringspolitisk råd | | | | |
|  | Følgende hadde ordet: | | | |
|  | Per Olav Peersen, Lars Håvard Høgvoll, Robert Grønbech, Anders Aasheim,  Replikk: Kristin Snøan  Til forretningsorden: Britt Strømme | | | |
|  |  | | | |
|  | **NFFs pkt 19** | | | |
|  | Næringspolitisk råd består av til sammen syv medlemmer. Alle medlemmer må være selvstendig næringsdrivende. Leder, som inngår i Forbundsstyret, velges særskilt av landsmøtet. ~~Leder av Næringsdrivendes Fysioterapeuters Gruppe er automatisk medlem av rådet.~~  Fem rådsmedlemmer *og nestleder* velges elektronisk innen 31. desember samme år som hovedlandsmøtet. Rådsmedlemmene *og nestleder* velges blant de innstilte kandidatene fra valgkomitéen og eventuelle motkandidater. Kandidatene kan fremmes innen 1. september fra NFFs medlemmer som er selvstendig næringsdrivende og av NFFs organisasjonsledd angitt i punkt 3. Navn på kandidater og valgkomitéens innstilling skal offentliggjøres senest 3 uker før valget. Rådet skal tilstrebe å ha representanter både fra medlemmer med og uten driftstilskudd. Eventuelt suppleringsvalg følger av punkt 7, men inntreffer hvis rådet består av fem eller færre medlemmer. Næringspolitisk råd er beslutningsdyktig når minst tre medlemmer deltar i behandlingen.  Under forutsetning av generalsekretærens godkjenning, kan rådet oppnevne ad hoc-utvalg i spesielle saker. Avslag fra generalsekretæren kan ankes til Forbundsstyret av et flertall i rådet.  Rådet er rådgivende organ for Forbundsstyret og skal innstille overfor Forbundsstyret i saker innen sine ansvarsområder. Rådsleder kan ved forfall til møter i Forbundsstyret stille med ~~stedfortreder~~ *nestleder som~~.~~* ~~Stedfortreder velges av og blant rådets medlemmer, og~~ gis tale-, forslags og stemmerett i Forbundsstyrets møter. *Rådet skal være representert i NFFs forsikringsutvalg.*  Rådet skal ivareta oppgaver innen privat fysioterapivirksomhet. Rådet skal avgi innstilling til Forbundsstyret om:  1. inntektspolitiske retningslinjer  2. avtaler og overenskomster  3. driftstilskudd og takstforhandlinger  4. medlemstjenester innen næringsdrift og ledelse. | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| Enstemmig | |  |  | **VEDTATT** |
|  | |  |  |  |
|  | **NFFs lover pkt 13.2.1** | | | |
|  | Nytt underpunkt:  *Delegat fra Næringspolitisk råd*  *Nestleder i Næringspolitisk råd har rett til å møte som delegat. Ved nestleders forfall utpeker rådet hvem som skal møte som delegat. Dersom nestleder har faglig medlemskap i NFF og derfor ikke kan være delegat, gjelder reglene om forfall tilsvarende.* | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 47 | | 2 |  | **VEDTATT** |
|  | |  |  |  |
|  | **Sak 4.6** | | | |
|  | Hovedlandsmøtet 2019 vedtar en sammenslåing av Næringspolitisk råd og Næringsdrivende Fysioterapeuters Gruppe. Valg til Næringspolitisk råd gjennomføres innen 31.desember 2019 og endringer i NFFs lover knyttet til valg til Næringspolitisk råd får virking fra vedtak er fattet av Hovedlandsmøtet.  Endringen vil innebære behov for avklaringer knyttet til hvordan egenkapital i Næringsdrivende Fysioterapeuters Gruppe. NPR og sekretariatet får tiden frem til 15.3.20 på å gjøre disse avklaringene. Midlene settes av på en egen bankkonto, øremerket tiltak for selvstendig næringsdrivende fysioterapeuter.  Sammenslåingen evalueres og en evalueringsrapport legges fram for Hovedlandsmøtet 2022.  Medlemmer i Næringsdrivende Fysioterapeuters Gruppe informeres om endringen i desember 2019 hvor det må tydeliggjøres hvordan deres interesser blir ivaretatt med ny ordning. | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| Enstemmig | |  |  | **VEDTATT** |
|  | |  |  |  |
| 4.7 Fra Forbundsstyret: Forslag til endring av NFFs lover og vedtekter for Unge Fysioterapeuters Fellesskap | | | | |
|  | Følgende hadde ordet: | | | |
|  | Markus Ryeng Fosseli, Heidi Tjugum, Birgit Gran, Anne-Sofie Rønningen, Gro Annette Noremark, Ann-Elin Myklebust, Grete Dafne Røe, Jorunn Louise Grong  Til forretningsorden: Birgit Gran  Replikk: Heidi Tjugum, Markus Ryeng Fosseli | | | |
|  |  | | | |
|  | Endring forslag til nytt lovene punkt 28.7 fra lovutvalget | | | |
|  | Både regionene og NUF er sentralt finansiert, men for regionene er det ikke utelukket med sponsorer jf. lovene punkt 17.6. Lovutvalget foreslår at dette vedtas på samme måte for NUF, sånn at "dog ikke sponsorer" i forslaget strykes. Foreslått punkt 28.7 Økonomiske forhold første avsnitt vil bli: NUFs virksomhet finansieres gjennom overføring fra forbundet sentralt. Rammen fastsettes gjennom rammebudsjettet og justert rammebudsjett for forbundet slik det fastsettes av landsmøtet. NUF kan også ha andre inntekter. | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 27 | | 22 |  | **IKKE VEDTATT** |
|  | |  |  |  |
|  | **Sak 4.7 punkt 28** | | | |
|  | Faggrupper, interessegrupper *og Nyutdannede Fysioterapeuters Fellesskap.*  Nytt punkt 28 (øvrige punkt i NFFs lover forrykkes)  28. Nyutdannede Fysioterapeuters Fellesskap  28.1 Myndighet og organisatorisk stilling  Studenter, turnuskandidater og ordinære medlemmer i fem år etter autorisasjon, danner Nyutdannede Fysioterapeuters Fellesskap, som forkortes NUF. NUF er underlagt forbundets lover og gyldige vedtak fattet av sentrale organer. NUF er ikke en selvstendig juridisk enhet.  28.2 Etablering  Etablering av NUF krever vedtak av landsmøtet. Forbundsstyret har ansvar for at NUF konstituerer seg i løpet av landsmøteperioden. Minst ett medlem av Forbundsstyret skal være tilstede under konstitueringen.  28.3 Navn og vedtekter  Nyutdannede Fysioterapeuters Fellesskaps navn vedtas av landsmøtet. NUF skal følge NFFs vedtekter for Nyutdannede Fysioterapeuters Fellesskap.  28.4 Oppløsning  Landsmøtet i NFF kan vedta med 2/3 flertall å oppløse NUF. Ved oppløsning av NUF overtar forbundet gruppens rettigheter og plikter. Ved ny oppstart av NUF med tilsvarende formål innen to år skal rettighetene og pliktene overføres til det nye NUF.  28.5 Medlemmer i Nyutdannede Fysioterapeuters Fellesskap  Studenter, turnuskandidater og nyutdannede fysioterapeuter i en periode på fem år etter autorisasjon, som er medlem i NFF, blir automatisk medlem i NUF.  28.6 Oppgaver  NUF skal ivareta unge og nyutdannede fysioterapeuters interesser uavhengig av hvilke arbeidsforhold medlemmene er i. Gruppen skal ha et styre og skal gjennom dette bidra til å fremme medlemmenes og forbundets interesser, sette nyutdannedes situasjon og problemstillinger på dagsorden og være en pådriver for at det gjennomføres aktiviteter for målgruppen.  28.7 Økonomiske forhold  NUFs virksomhet finansieres gjennom overføring fra forbundet sentralt. Rammen fastsettes gjennom rammebudsjettet og justert rammebudsjett for forbundet slik det fastsettes av landsmøtet. NUF kan også ha andre inntekter, dog ikke sponsorer.  Styret i NUF skal utarbeide et forsvarlig budsjett. Budsjettet for inneværende regnskapsår skal oversendes forbundets sekretariat innen 17. mars hvert år. Forbundet sentralt skal melde tilbake hvorvidt det anser det oversendte budsjettet som forsvarlig. NUFs regnskap føres av forbundet sentralt. NUF skal i den anledning bistå forbundet sentralt ved å fremskaffe nødvendig underlagsmateriale og forøvrig stå til disposisjon for å gi nødvendige opplysninger. Årsregnskapet skal oversendes NFF sentralt innen 17. mars hvert år for revisjon og endelig godkjenning av Kontrollutvalget. Årsberetningen fra NUF oversendes NFF sentralt innen 17. mars hvert år. NUFs styre og styrets medlemmer hver for seg skal varsle forbundets sekretariat dersom de ser at NUF vil overskride eller har overskredet budsjettet.  28.8 Administrasjon  Når NUFs styrende organer ikke er i henhold til NFFs lover og gruppens egne vedtekter, når det foreligger manglende økonomisk styring, fare for tap eller forøvrig foreligger andre forhold som nødvendiggjør behovet for økt kontroll over gruppens virksomhet, kan Forbundsstyret vedta at NUF skal settes under administrasjon. Opphør av administrasjon krever vedtak i Forbundsstyret. Vedtak om administrasjon krever at minst seks av Forbundsstyrets medlemmer stemmer for det. | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 47 | | 2 |  | **VEDTATT** |
|  | |  |  |  |
|  | **Sak 4.7 punkt 3 fra UFF** | | | |
|  | Forslag til endring av navn til Nyutdannede fysioterapeuter (NUF) | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 46 | | 2 | 1 | **VEDTATT** |
|  | |  |  |  |
|  | **Sak 4.7 punkt 3** | | | |
|  | *Punkt 3 Forbundets organer*  Nytt tallpunkt: *Nyutdannede Fysioterapeuters Fellesskap* | | | |
|  | **IKKE STEMT OVER PGA AVSTEMMING i Sak 4.7 punkt 3 fra UFF** | | | |
|  |  | | | |
|  | **Sak 4.7 punkt 9** | | | |
|  | *Punkt 9. Medlemmers rettigheter og plikter*  Tillegg til dagens tekst:  *Studenter, turnuskandidater og nyutdannede fysioterapeuter i en periode på fem år etter autorisasjon, som er medlem i NFF, blir automatisk medlem i NUF.* | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 48 | | 1 |  | **VEDTATT** |
|  | |  |  |  |
|  | **Sak 4.7 punkt 13.2.1** | | | |
|  | *Punkt 13.2.1. Delegater (til Landsmøtet)*  *Nytt punkt:*  *Delegat fra Nyutdannede Fysioterapeuters Fellesskap*  *Leder av NUF har rett til å møte som delegat. Ved leders forfall møter nestleder, og ved dennes forfall utpeker styret hvem som skal møte som delegat.* | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 48 | | 1 |  | **VEDTATT** |
|  | |  |  |  |
|  | **Sak 4.7 punkt 13.4.3 nr 6** | | | |
|  | *Punkt 13.4.3 nr. 6:*  Vedta endringer i vedtekter for regioner, faggrupper, interessegrupper og *Nyutdannede Fysioterapeuters Fellesskap* | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| Enstemmig | |  |  | **VEDTATT** |
|  | |  |  |  |
|  | **Sak 4.7 punkt 29** | | | |
|  | *Punkt 29 Ledermøtet*  Nytt kulepunkt: *leder av Nyutdannede Fysioterapeuters Fellesskap* | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| Enstemmig | |  |  | **VEDTATT** |
|  | |  |  |  |
|  | **Vedtekter NUF** | | | |
|  | Vedtekter for Nyutdannede Fysioterapeuters Fellesskap Det anbefales at det vedtas egne vedtekter for Nyutdannede Fysioterapeuters Fellesskap. Forslaget under bygger på gjeldene vedtekter for interessegrupper.  *1 Formål*  *Nyutdannede Fysioterapeuters Fellesskap skal bidra til å oppfylle NFFs formål i samsvar med forbundets vedtatte mål. NUF skal ivareta unge og nyutdannede fysioterapeuters interesser.*  *2 Organisatorisk plassering*  *NUF er et av forbundets organisasjonsledd og er underlagt forbundets lover og retningslinjer samt gyldige vedtak fattet av sentrale organer NUF er ikke en selvstendig juridisk enhet.*  *3 Medlemskap*  *3.1 Vilkår for medlemskap*  *Studenter, turnuskandidater og nyutdannede fysioterapeuter i en periode på fem år etter autorisasjon, som er medlem i NFF, blir automatisk medlem i NUF.*  *4 Styret*  *4.1 Myndighet*  *Styret skal forvalte NUFs interesser.*  *4.2 Valg av styremedlemmer*  *Styret skal bestå av fem medlemmer.*  *Styremedlemmene inngår i regionstyrene i NFF i tillegg til NUFs styre, innstilles av regionale valgkomiteer, og velges elektronisk av medlemsmassen regionalt. Utover dette konstituerer styret seg selv og nestleder og kasserer utnevnes blant de regionale styremedlemmene.*  *Dersom styremedlemmer får varig forfall foretas suppleringsvalg av og blant medlemmer i NUF i den aktuelle regionen.*  *4.3 Styrets saksbehandling*  *Styret er beslutningsdyktig når minst halvparten av styrets medlemmer er til stede. Styrebehandlingen ledes av styrets leder. Ved styreleders forfall ledes styrebehandlingen av nestlederen. Dersom verken styrets leder eller nestleder er til stede, velger styret selv en møteleder. En beslutning av styret krever at flertallet av de styremedlemmer som deltar i behandlingen av en sak, har stemt for. Ved stemmelikhet gjelder det møteleder har stemt for. Det skal føres protokoll fra styrets møter. Den skal minst angi tid og sted, deltakerne, behandlingsmåten, sakens dokumenter og styrets beslutninger. Er styrets beslutning ikke enstemmig, skal det angis hvem som har stemt for og imot. Styremedlem som ikke er enig i en beslutning, kan kreve sin oppfatning innført i protokollen. Protokollen sendes styrets medlemmer med fastsatt frist for styrets kommentarer. Etter kommentarfristen undertegnes protokollen av leder og et styremedlem. Protokollen skal være tilgjengelig for NUFs medlemmer. Protokollen skal oppbevares på betryggende måte.*  *4.4 Styrets oppgaver*  *NUF skal ivareta unge og nyutdannede fysioterapeuters interesser* *uavhengig av hvilke arbeidsforhold medlemmene er i. Styret skal fremme medlemmenes og forbundets interesser, sette unge og nyutdannedes situasjon og problemstillinger på dagsorden og være en pådriver for at det gjennomføres aktiviteter for målgruppen.*  *Styret skal i nødvendig utstrekning utarbeide planer og budsjetter for NUFs virksomhet. Styret skal holde seg orientert om NUFs økonomiske stilling og plikter å påse at dens virksomhet, regnskap og formuesforvaltning er gjenstand for kontroll.*  *Styret skal holde forbundet sentralt og egne medlemmer underrettet om viktige saker innen NUFs område og påse at forbundets lover, retningslinjer samt gyldige vedtak fattet av sentrale organer, følges. Styret plikter å forelegge medlemmene de saker som skal behandles av landsmøtet. Leder av NUF møter som delegat på landsmøtet. Ved leders forfall møter nestleder, og ved dennes forfall utpeker styret hvem som skal møte som delegat. Dersom leder eller nestleder har faglig medlemskap i NFF og derfor ikke kan være delegat, gjelder reglene om forfall tilsvarende.*  *5 Det økonomiske forholdet mellom Nyutdannede Fysioterapeuters Fellesskap og forbundet sentralt*  *NUF skal utarbeide et forsvarlig budsjett. Budsjettet for inneværende regnskapsår skal oversendes NFF sentralt innen 17. mars hvert år. NFF sentralt skal melde tilbake hvorvidt det anser det oversendte budsjettet som forsvarlig. NUFs regnskap føres av NFF sentralt. NUF skal i den anledning bistå forbundet sentralt ved å fremskaffe nødvendig underlagsmateriale og for øvrig stå til disposisjon for å gi nødvendige opplysninger. Årsregnskapet skal oversendes NFF sentralt innen 17. mars hvert år for revisjon og endelig godkjenning av Kontrollutvalget. Årsberetningen fra NUF oversendes NFF sentralt innen 17. mars hvert år. NUFs styre og styrets medlemmer hver for seg skal varsle forbundets sekretariat dersom de ser at NUF vil overskride eller har overskredet budsjettet.*  *6 Administrasjon*  *Forbundsstyret kan, når styrende organer ikke er i henhold til NFFs lover, vedtekter for Nyutdannede Fysioterapeuters Fellesskaps, når det foreligger manglende økonomisk styring, fare for tap, eller for øvrig foreligger andre forhold som nødvendiggjør behovet for økt kontroll over NUFs virksomhet vedta at NUF skal settes under administrasjon. Opphør av administrasjon krever vedtak i Forbundsstyret.* | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| Enstemmig | |  |  | **VEDTATT** |
|  | |  |  |  |
|  | **Vedtekter for regioner pkt 4.2** | | | |
|  | *Vedtekter for regioner Punkt 4.2. Valg av leder og styremedlemmer*  Leder og styre velges av og blant regionens medlemmer. *Ett styremedlem skal velges av og blant medlemmer i Nyutdannede Fysioterapeuters Fellesskap etter innstilling fra regional valgkomite og forslag fra regionens medlemmer.* | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| Enstemmig | |  |  | **VEDTATT** |
|  | |  |  |  |
|  | **Sak 4.7 Valgkomite pkt 7** | | | |
|  | *Vedtekter for regioner Punkt 7. Valgkomite*  Tillegg:  *Valgkomitéen skal fremme forslag om en kandidat fra Nyutdannede Fysioterapeuters Fellesskap som har tilhørighet i regionen.* | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 48 | | 1 |  | **VEDTATT** |
|  | **Sak 4.7 pkt 19** | | | |
|  | *NFFs lover Punkt 19. Næringspolitisk Råd*  Andre avsnitt  Fem rådsmedlemmer velges elektronisk innen 31. desember samme år som hovedlandsmøtet. Rådsmedlemmene velges blant de innstilte kandidatene fra valgkomitéen og eventuelle motkandidater. Kandidatene kan fremmes innen 1. september fra NFFs medlemmer som er selvstendig næringsdrivende og av NFFs organisasjonsledd angitt i punkt 3. Navn på kandidater og valgkomitéens innstilling skal offentliggjøres senest 3 uker før valget. Rådet skal tilstrebe å ha representanter både fra medlemmer med og uten driftstilskudd *og gjenspeile alderssammensetningen i NFFs medlemsmasse*. Eventuelt suppleringsvalg følger av punkt 7, men inntreffer hvis rådet består av fem eller færre medlemmer. Næringspolitisk råd er beslutningsdyktig når minst tre medlemmer deltar i behandlingen. | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 45 | | 4 |  | **VEDTATT** |
|  | |  |  |  |
|  | **Sak 4.7 pkt 20** | | | |
|  | *NFFs lover Punkt 20. Tariffpolitisk Utvalg*  Tariffpolitisk utvalg består av tre til fem medlemmer inkludert leder. Leder velges av landsmøtet og inngår i Forbundsstyret. Forbundsstyret oppnevner medlemmer til utvalget innen 15. februar det året Forbundsstyret tiltrer. Alle medlemmer må være i et ansettelsesforhold. Utvalget skal søkes sammensatt slik at alle forhandlingsområder/tariffområder er representert *og gjenspeile alderssammensetningen i NFFs medlemsmasse*. | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 46 | | 3 |  | **VEDTATT** |
|  | |  |  |  |
|  | **Sak 4.7 pkt 21** | | | |
|  | *NFFs lover Punkt 21. Fag- og Utdanningspolitisk Utvalg.*  Fag- og utdanningspolitisk utvalg består av tre-fem medlemmer inkludert leder. Leder velges av landsmøtet og inngår i Forbundsstyret. Forbundsstyret oppnevner medlemmer til utvalget innen 15. februar det året Forbundsstyret tiltrer. Utvalget skal ivareta oppgaver innen fag- og kompetanseutvikling, og medlemmene bør representere et bredt spekter i faget *og gjenspeile alderssammensetningen i NFFs medlemsmasse*. | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 44 | | 5 |  | **VEDTATT** |
|  | |  |  |  |
|  | **Sak 4.7 side 11 to siste avsnitt** | | | |
|  | NFFs Hovedlandsmøte 2019 vedtar at endringen slik beskrevet i NFFs lover og vedtekter implementeres fra 01.01.2020. I perioden 2020-2022 åpnes det for inntil 8 medlemmer i regionstyrene. Regional valgkomite innstiller kandidat til regionstyret fra NUFs medlemsmasse. Valget gjennomføres på regionenes årsmøter 2020.  Endringen med automatisk medlemskap i NUF vurderes og det legges frem rapport for Hovedlandsmøtet 2022. | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| Enstemmig | |  |  | **VEDTATT** |
|  | |  |  |  |
| 4.8 Fra Forbundsstyret: Forslag til endring av NFFs lover om faggrupper | | | | |
|  | Følgende hadde ordet: | | | |
|  | Heidi Tjugum, Kristin Snøan, Robert Grønbech, Morten Hagenes, Nina Øye, Ragnhild Bech, Linda Moen Heia, Karianne Grüner Bjåstad, Anne-Sofie Rønningen, Birgit Gran, Camilla Sahlin Pettersen  Replikk: Kristin Snøan, Kenneth Martinsen, Heidi Tjugum  Til forretningsorden: Mona Lønning Kjos, Heidi Tjugum, Kristin Snøan, Birgit Gran, Elin Robøle Bjor | | | |
|  |  | | | |
|  | **Forslag fra fag og interessegruppene** | | | |
|  | Punkt 26.2 Etablering av faggrupper.  For å kunne etablere en faggruppe må den være landsomfattende og ha sin virksomhet knyttet til et bredt fagfelt eller virksomhetsområde. Faggruppene skal ha minimum 200 medlemmer. Faggruppen skal før oppstart, vise gjennom budsjett og handlingsplaner at de har ressurser til å levere i henhold til faggruppens formål og oppgaver. Etablering av faggruppe krever vedtak av landsmøtet. Forbundsstyret har ansvar for at faggruppen konstituerer seg i løpet av landsmøteperioden. Minst ett medlem fra forbundsstyret skal være tilstede under konstitueringen.  Punkt 26.4 Oppløsning  Landsmøtet i NFF kan vedta å oppløse en faggruppe. Forslag til landsmøtet om å oppløse faggruppen kan fremmes av faggruppen selv og må da vedtas med 3/4 flertall av de avgitte stemmer på faggruppens årsmøte. Blanke stemmer telles ikke. Forslag til oppløsning kan også fremmes fra Forbundsstyret om faggruppene ikke oppfyller formålet i henhold tidspunktet 26.6., og må da vedtas med 2/3 flertall. Ved oppløsning av faggruppen overtar forbundet faggruppens rettigheter og plikter. Ved oppstart av by faggruppe i samme fagfelt/virksomhetsområde, skal rettigheter og plikter overføres til faggruppen .NFFs vedtekter for faggrupper  Punkt 5.2 Valg av styremedlemmer forbundsstyrets forslag støttes  Punkt 8 faggruppens styre kan for to år i gangen oppnevne kurs- og fagutviklingsutvalg bestående av inntil 4 medlemmer. Kurs- og fagutviklingsutvalget skal medvirke til at relevant kompetanse opprettholdes og utvikles blant annet ved å:  - bistå faggruppestyret med fagkunnskap i forhold til innhold i fysioterapispesifikk etter- og videreutdanning  - arbeide med rekruttering av kursledere i samarbeid med faggruppestyret  - bistå ved behandling av spesialistsøknader i samarbeid med NFFs sekretariat  - koordinere og arrangere kortere kurs om tidsaktuelle fagtemaer som supplement til det øvrige kurstilbudet til NFF  - holde faggruppens styre løpende orientert om sin virksomhet. | | | |
|  |  | | | |
|  | Sak 4.8 pkt 26.2 | | | |
|  | Punkt 26.2 Etablering av faggrupper. For å kunne etablere en faggruppe må den være landsomfattende og ha sin virksomhet knyttet til et bredt fagfelt eller virksomhetsområde. Faggruppene skal ha minimum 200 medlemmer. Faggruppen skal før oppstart, vise gjennom budsjett og handlingsplaner at de har ressurser til å levere i henhold til faggruppens formål og oppgaver. Etablering av faggruppe krever vedtak av landsmøtet. Forbundsstyret har ansvar for at faggruppen konstituerer seg i løpet av landsmøteperioden. Minst ett medlem fra forbundsstyret skal være tilstede under konstitueringen. | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 48 | | 1 |  | **VEDTATT** |
|  | |  |  |  |
|  | Sak 4.8 pkt 26.4 oppløsning | | | |
|  | Landsmøtet i NFF kan vedta å oppløse en faggruppe. Forslag til landsmøtet om å oppløse faggruppen kan fremmes av faggruppen selv og må da vedtas med 3/4 flertall av de avgitte stemmer på faggruppens årsmøte. Blanke stemmer telles ikke. Forslag til oppløsning kan også fremmes fra Forbundsstyret om faggruppene ikke oppfyller formålet i henhold tidspunktet 26.6., og må da vedtas med 2/3 flertall. Ved oppløsning av faggruppen overtar forbundet faggruppens rettigheter og plikter. Ved oppstart av by faggruppe i samme fagfelt/virksomhetsområde, skal rettigheter og plikter overføres til faggruppen .NFFs vedtekter for faggrupper | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| Enstemmig | |  |  | **VEDTATT** |
|  | |  |  |  |
|  | Sak 4.8 pkt 5.2 | | | |
|  | Valg av styremedlemmer forbundsstyrets forslag støttes | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| Enstemmig | |  |  | **VEDTATT** |
|  | |  |  |  |
|  | Sak 4.8 pkt 8 | | | |
|  | Punkt 8 faggruppens styre kan for to år i gangen oppnevne kurs- og fagutviklingsutvalg bestående av inntil 4 medlemmer. Kurs- og fagutviklingsutvalget skal medvirke til at relevant kompetanse opprettholdes og utvikles blant annet ved å:  - bistå faggruppestyret med fagkunnskap i forhold til innhold i fysioterapispesifikk etter- og videreutdanning.  - arbeide med rekruttering av kursledere i samarbeid med faggruppestyret  - bistå ved behandling av spesialistsøknader i samarbeid med NFFs sekretariat  - koordinere og arrangere kortere kurs om tidsaktuelle fagtemaer som supplement til det øvrige kurstilbudet til NFF  - holde faggruppens styre løpende orientert om sin virksomhet. | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 48 | | 1 |  | **VEDTATT** |
|  | |  |  |  |
|  | **Forslag til vedtak fra Forbundsstyret** | | | |
|  | Hovedlandsmøtet 2019 vedtar følgende endringer av NFFs lover og vedtekter:  26.2 Etablering av faggrupper.  For å kunne etablere en faggruppe må den være landsomfattende og ha sin virksomhet knyttet til et bredt fagfelt eller virksomhetsområde*. ~~Faggruppene skal ha minimum 200 medlemmer, eller det må være knyttet en forbundsintern eller offentlig spesialistgodkjenning til faggruppens fagfelt eller virksomhetsområde. I tilfeller hvor kravet om 200 medlemmer ikke er tilfredsstilt,~~ ~~kan landsmøtet likevel innvilge faggruppestatus dersom det foreligger særlige forhold som tilsier at det bør gis faggruppestatus.~~ Faggruppen skal før oppstart, vise gjennom budsjett og handlingsplaner at de har ressurser til å levere i henhold til faggruppenes formål og oppgaver.*  Etablering av faggruppe krever vedtak av landsmøtet. Forbundsstyret har ansvar for at faggruppen konstituerer seg i løpet av landsmøteperioden. Minst ett medlem av Forbundsstyret skal være tilstede under konstitueringen.  *Punkt 26.4 Oppløsning*  Landsmøtet i NFF kan vedta å oppløse en faggruppe. Forslag til landsmøtet om å oppløse faggruppen *kan fremmes av faggruppen selv og* må *da* vedtas med 3/4 flertall av de avgitte stemmer på faggruppens årsmøte. Blanke stemmer teller ikke. *Forslag til oppløsning kan også fremmes fra Forbundsstyret om faggruppene ikke oppfyller formålet i henhold til punkt 26.6.*  Ved oppløsing av faggruppen overtar forbundet faggruppens rettigheter og plikter. Ved oppstart av ny faggruppe i samme fagfelt/virksomhetsområde, skal rettigheter og plikter overføres til faggruppen.  *NFFs vedtekter for faggrupper*  *Punkt 5.2. Valg av styremedlemmer*  Styret skal bestå av fem til syv styremedlemmer, inkludert leder, *sekretær, kasserer og kursansvarlig.* Det kan velges inntil to varamedlemmer. Styremedlemmene velges av årsmøtet blant faggruppens medlemmer for to år av gangen slik at henholdsvis to (tre) og tre (fire) medlemmer velges hvert år. Det bør tilstrebes at ulike arbeidsforhold og begge kjønn er representert blant styrets medlemmer. Styrets leder velges særskilt. Styret velger selv sin nestleder. Dersom leder får varig forfall, trer nestleder inn som styrets leder. Dersom øvrige styremedlemmer får varig forfall, trer det varamedlem som fikk flest stemmer inn som fast medlem av styret. Suppleringsvalg foretas dersom varig forfall medfører at styret ikke blir beslutningsdyktig.  *Punkt 8. Kurs- og fagutviklingsutvalg*  Faggruppens styre ~~kan~~ *skal* for to år av gangen oppnevne et kurs- og fagutviklingsutvalg bestående av inntil fire medlemmer. Kurs- og fagutviklingsutvalget skal medvirke til at relevant kompetanse opprettholdes og utvikles blant annet ved å:   * bistå fagseksjonen i NFFs sekretariat med fagkunnskap i forhold til innhold i fysioterapispesifikk etter- og videreutdanning * arbeide med rekruttering av kursledere i samarbeid med NFFs sekretariat * bistå ved behandling av spesialistsøknader i samarbeid med NFFs sekretariat * koordinere og arrangere kortere kurs om tidsaktuelle fagtemaer som supplement til det øvrige kurstilbudet i NFF * holde faggruppens styre løpende orientert om sin virksomhet. | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
|  | |  |  | **TRUKKET** |
|  |  | | | |
|  | Endring av pkt 27.2 - Fra region Osloområdet | | | |
|  | Etablering av en interessegruppe krever vedtak av landsmøtet. Forbundsstyret har ansvar for at interessegruppen konstituerer seg i løpet av landsmøteperioden. Minst ett medlem av Forbundsstyret skal være tilstede under konstitueringen. | | | |
|  | |  |  |  |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
|  | |  |  | **TRUKKET** |
|  | |  |  |  |
| 4.9 Fra NFFs faggrupper: Forslag om endring av Forbundsstyrets sammensetning | | | | |
|  | Følgende hadde ordet: | | | |
|  | Kenneth Martinsen, Markus Ryeng Fosseli, Sissel Askeland, Kristin Snøan, Anders Aasheim, Bente Aksnes, Robert Grønbech, Ragnhild Bech, Heidi Tjugum, Lisette Engh, Gro Marit Hellesø, Linda Moen Heia, Merete Tønder, Lars Håvard Høgvoll, Mona Lønning Kjos, Bjarte Hjorthaug, Britt Strømme, Aslaug Kleivland, Gro Annette Noremark, Jorunn Louise Grong Anita Iversen, Fred Hatlebrekke, Birgit Gran, Eelco Hüttner, Elin Robøle Bjor  Replikk: Kristin Snøan, Kenneth Martinsen, Markus Ryeng Fosseli, Ann-Elin Myklebust, Robert Grønbech, Linda Moen Heia, Camilla Sahlin Pettersen, Gro Marit Hellesø, Nina Øye  Til forretningsorden: Aslaug Kleiveland, Ragnhild Bech, Bjarte Hjorthaug, Morten Hagenes, Kenneth Martinsen, Karianne Bruun Haugen | | | |
|  |  | | | |
|  | **Landsmøtet gir Bente Aksnes talerett i sak 4.9** | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 46 | | 2 | 1 | **VEDTATT** |
|  |  | | | |
|  | Forslag til vedtak fra NFFs faggrupper | | | |
|  | NFFs lover punkt 14.2 endres slik:  14.2 Valg av styremedlemmer  Forbundsstyret skal bestå av 11 medlemmer, herunder forbundsleder, leder for Næringspolitisk råd, leder for Tariffpolitisk utvalg, leder for Fag- og utdanningspolitisk utvalg og to ordinære styremedlemmer*, tre regionledere, samt leder og nestleder fra faggruppeforum ~~samt fem regionledere~~.* Regionleder velges av regionens medlemmer. Andre medlemmer i forbundsstyret velges av landsmøtet. Forbundsleder, leder av Næringspolitisk råd, leder for Tariffpolitisk utvalg og leder for Fag- og utdanningspolitisk utvalg velges særskilt. *Leder og nestleder av faggruppelederforum velges av dette forumet. Regionledernes representanter i Forbundsstyret utpekes av regionlederne selv, hvor de to andre fungerer som vararepresentanter til Forbundsstyret.*  Vedtekter for NFFs regioner pkt 4.5 endres slik:  4.5 Regionleder  *~~Regionleder inngår i Forbundsstyret.~~ Tre av regionlederne er representanter i Forbundsstyret, og utpekes av regionlederne selv, De to resterende regionlederne fungerer som vara for de tre faste representantene*. Regionleder velges for 3 år av gangen og valgperioden sammenfaller med valgperioden til Forbundsstyret. Regionleder tiltrer fortrinnsvis i 100 % stilling. Regionleders lønn fastsettes gjennom rammebudsjett vedtatt av landsmøtet. Regionleder skal ha sitt arbeidssted i regionen.  Nytt pkt 30 i NFFs lover:  *30 Faggruppelederforum Faggruppelederforum skal bestå av lederne i NFFs faggrupper. Hensikten til forumet er å skape en møteplass for å sikre god internkommunikasjon og muliggjøre visjon til NFF.*  *Forumets intensjon er å styrke samarbeidet innad i NFF, både internt mellom faggruppene, og mellom andre organisasjonsledd.*  *Forumet velger en leder og en nestleder, som inngår i Forbundsstyret. Leder og nestleder har i tillegg ansvar for drift av forumet.*  *Forumet skal ha seks møter i året.* | | | |
|  | |  |  |  |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
|  | |  |  | **TRUKKET** |
|  |  | | | |
|  | Fra Region vest. Sak 4.9 Endring av Forbundsstyrets sammensetning . Motforslag | | | |
|  | NFFs faggrupper ønsker en endring av Forbundsstyrets sammensetning ved at to regionledere byttes ut med representanter fra Faggruppelederforum. Region Vest mener dette vil redusere den demokratiske representasjonen når ikke alle regionene vil være representert i Forbundsstyret, og dermed redusere bakgrunnen for opprettelsen av den nye organisasjonen. Vi mener det kan være en styrke at faggruppene er representert i Forbundsstyret. I og med at ca 45% av medlemmene er medlem av en faggruppe og resten ikke er det, mener vi at for å sikre representasjon fra alle medlemmer, at det bør være et ordinært styremedlem og en representant fra faggruppene. Forslag: Forbundsstyret skal bestå av 11 medlemmer, herunder forbundsleder, leder for Næringspolitisk råd, leder for tariffpolitisk utvalg, leder for fag- og utdanningspolitisk utvalg, 5 regionledere, et ordinært styremedlem og en representant fra faggruppelederforum. | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
|  | |  |  | **TRUKKET** |
|  |  | | | |
|  | Nytt pkt 31 - formalisering av FFIG til faggruppelederforum | | | |
|  | Opprettelse av faggruppelederforum Nytt punkt 31 Faggruppelederforum skal bestå av lederne i NFFs faggrupper. Hensikten til forumet er å skape en møteplass for å sikre god internkommunikasjon og muliggjøre visjon til NFF. Forumets intensjon er å styrke samarbeidet innad i NFF, både internt mellom faggruppene, og mellom andre organisasjonsledd. Forumet skal ha seks møter i året. | | | |
|  |  | | | |
|  | Faggruppelederforum opprettes | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| Enstemmig | |  |  | **VEDTATT** |
|  |  | | | |
|  | Faggruppelederforum skal ha 6 møter pr år | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 16 | | 33 | 1 | **IKKE VEDTATT** |
|  |  | | | |
|  | Forslag fra Britt Strømme | | | |
|  | Faggruppelederforum har 4 møter PR år, Landsmøtet anmoder om at det skal være årlige felles møtepunkter mellom Fag og utd.politisk utvalg og Faggruppelederforum. | | | |
|  |  | | | |
|  | Faggruppelederforum skal ha 4 møter pr år | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 41 | | 7 | 2 | **VEDTATT** |
|  |  | | | |
|  | Anmodning om felles møter | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 47 | | 3 |  | **VEDTATT** |
|  |  | | | |
|  | Fra FFIG og region vest omforent forslag | | | |
|  | NFFs faggrupper ønsker en endring av Forbundsstyrets sammensetning ved at to regionledere byttes ut med representanter fra Faggruppelederforum. Region Vest mener dette vil redusere den demokratiske representasjonen når ikke alle regionene vil være representert i Forbundsstyret, og dermed redusere bakgrunnen for opprettelsen av den nye organisasjonen. Det er en styrke at faggruppene er representert i Forbundsstyret. Forslag: Forbundsstyret skal bestå av 12 medlemmer, herunder forbundsleder, leder for Næringspolitisk råd, leder for tariffpolitisk utvalg, leder for fag- og utdanningspolitisk utvalg, 5 regionledere, to ordinære styremedlemmer og leder fra faggruppelederforum. Ved dissens kan forbundsstyreleder få dobbeltstemme. | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 33 | | 16 | 1 | **VEDTATT** |
| 4.10 Fra: NFFs faggrupper: Faggruppenes formål og oppgaver | | | | |
|  | Følgende hadde ordet: | | | |
|  | Kristin Snøan, Heidi Tjugum, Gro Marit Hellesø, Robert Grønbech, Anne-Cathrine Timland, Ragnhild Bech, Kenneth Martinsen  Replikk: Kristin Snøan, Ann-Elin Myklebust, Lars Håvard Høgvoll, Kenneth Martinsen, Linda Moen Heia, Grethe Dafne Røe, Anita Iversen, Aslaug Kleiveland, Anne Sofie Rønningen, Merete Tønder, Elin Robøle Bjor, Eilin Ekeland, Lisette Engh, Fred Hatlebrekke, Liv Johanne Nikolaisen, Lene Ziener  Til forretningsorden: Robert Grønbech | | | |
|  |  | | | |
|  | Forslag til vedtak fra FFIG | | | |
|  | Hele det eksisterende punktet i NFFs lover pkt. 26.6 Formål og oppgaver fjernes, og erstattes med:   * være et faglig nettverk for fysioterapeuter innen fagområdet * bidra til at medlemmenes faglige og fagpolitiske interesser fremmes og styrkes * behandle aktuelle faglige og fagpolitiske saker som berører fagområdet * være premissleverandør og kvalitetssikre faglig innhold i NFFs kursportefølje ved å bidra til at det faglige og fagpolitiske arbeidet baseres på oppdatert fysioterapifaglig kunnskap * bidra til samarbeid på tvers av faggrupper og mellom NFFs organisasjonsledd, profesjoner nasjonalt og internasjonalt, i den utstrekning det er naturlige interessefellesskap   Faggruppen skal avholde årsmøte innen 15. mars hvert år. | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
|  | |  |  | **TRUKKET** |
|  |  | | | |
|  | Nytt Forslag fra FFIG | | | |
|  | Hele det eksisterende punktet 26.6 fjernes og erstattes med:  - Være et faglig nettverk for fysioterapeuter innenfor fagområdet  - bidra til at medlemmenes faglige og fagpolitiske interesser fremmes og styrkes  - behandle aktuelle faglige og fagpolitiske saker som berører fagområdet  - være premissleverandør og kvalitetssikre faglig innhold i NFFs kursportefølje  - bidra til at det faglige og fagpolitiske arbeidet baseres på oppdatert fysioterapifaglig kunnskap  - bidra til samarbeid på tvers av faggrupper og mellom NFFs organisasjonsledd, profesjoner nasjonalt og internasjonalt, i den utstrekning det er naturlige interessefellesskap  Faggruppen skal avholde årsmøte innen 15. mars hvert år. | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 46 | | 3 |  | **VEDTATT** |
|  |  | | | |
|  | Legge til dette punktet i tillegg til FIGs forslag til punkter fra Dafne Røe | | | |
|  | Fremme faglige og fagpolitiske spørsmål til behandling i NFFs politiske organer | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 33 | | 16 |  | **VEDTATT** |
|  |  | | | |
|  | **Forslag til vedtak fra Forbundsstyret** | | | |
|  | Generalsekretær har ansvar for å gjennomføre veiledning og opplæring av alle faggruppene slik at de kan ta det faglige ansvaret de har i henhold til dagens lovverk.  Generalsekretær har ansvar for at det arbeides videre med ressursfordeling mellom faggruppene og administrasjon. | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| Enstemmig | |  |  | **VEDTATT** |
| 4.11 Fra Forbundsstyret: Forslag til endring av NFFs lover punkt 18 Valgkomité | | | | |
|  | Følgende hadde ordet: | | | |
|  | Aslaug Kleiveland, Marianne Tomter, Geir Erik Johansen, Mona Lønning Kjos, Marit Fjøren, Jorunn Louise Grong, Kjerstin Fet Vindenes, Gro Marit Hellesø, Liv Johanne Nikolaisen, Birte Lie Haug, Britt Strømme, Birgit Gran  Replikk: Mona Lønning Kjos  Til forretningsorden: Aslaug Kleiveland | | | |
|  |  | | | |
|  | Forslag til vedtak fra Forbundsstyret | | | |
|  | Hovedlandsmøtet 2019 vedtar følgende tillegg til NFFs lover pkt. 18, første avsnitt:  *Medlemmer av Valgkomiteen kan ikke samtidig være delegat til NFFs landsmøte.*  NFFs lover punkt 18 blir som følger:  Valgkomitéen består av til sammen fem medlemmer og ett varamedlem valgt av landsmøtet. Leder velges særskilt. Ved leders forfall velges stedfortreder av og blant utvalgets øvrige medlemmer. Valgkomitéens leder eller annet medlem av Valgkomitéen har rett til å være til stede på landsmøter og ledermøter. *Medlemmer av Valgkomiteen kan ikke samtidig være delegat til NFFs landsmøte.* | | | |
|  |  | | | |
|  | Fra Forbundsstyret Sak 4.11 | | | |
|  | Forslaget fra Forbundsstyret slik det fremkommer i sak 4.11 medfører at vi også må gjøre en endring i lovene p 13.2.1. Det er endringer under overskriftene «Delegater fra Faggruppene» og «Delegater fra interessegrupper» Forslag til vedtak: Hovedlandsmøtet 2019 vedtar følgende tillegg til NFFs lover p 13.2.1«Dersom faggruppeleder eller nestleder har faglig medlemskap i NFF, eller sitter i valgkomiteen og derfor ikke kan være delegat, gjelder reglene om forfall tilsvarende» «Ledere av interessegrupper har rett til å møte som delegat. Ved leders forfall møter nestleder. Ved leders eller nestleder forfall, eller om disse sitter i valgkomiteen og derfor ikke kan være delegater, utpeker styret hvem som skal møte som delegat» | | | |
|  |  | | | |
|  | Begge forslag stemt under ett: | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 14 | | 36 |  | **IKKE VEDTATT** |
|  |  | | | |
| 4.12 Fra Fag- og utdanningspolitisk utvalg: Forslag til endring av NFFs lover punkt 21 Fag- og utdanningspolitisk utvalg | | | | |
|  | Følgende hadde ordet: | | | |
|  | Heidi Tjugum, Robert Grønbech | | | |
|  |  | | | |
|  | Forslag til endring NFFs lover punkt 21 Fag- og utdanningspolitisk utvalg | | | |
|  | Dagens tekst i lovene punkt 21, første avsnitt, linje 3: Forbundsstyret oppnevner medlemmer til utvalget innen 15. februar det året Forbundsstyret tiltrer. Forslag - lovtekst endres til: Forbundsstyret oppnevner medlemmer til utvalget innen 31. desember samme år som Hovedlandsmøtet. | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| Enstemmig | |  |  | **VEDTATT** |
|  |  | | | |
|  | Fra Fag- og utdanningspolitisk utvalg: Forslag til endring av 4.11 NFFs lover punkt 21 Fag- og utdanningspolitisk utvalg | | | |
|  | NFFs lover punkt 21 andre avsnitt endres slik:  Utvalget skal ivareta oppgaver innen fag- og *utdanningspolitikk, og medlemmene bør representere ulike helsetjenestenivåer, virksomhetsområder og fysioterapifaglig tilhørighet.* | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 48 | | 1 |  | **VEDTATT** |
|  |  | | | |
| 4.13 Fra Tariffpolitisk utvalg: Forslag om endring av NFFs lover punkt 20 Tariffpolitisk utvalg | | | | |
|  | Følgende hadde ordet: | | | |
|  | Bjarte Hjorthaug, Stine Malerød, Birgit Gran, Ragnhild Bech | | | |
|  |  | | | |
|  | **Fra Tariffpolitisk utvalg: Forslag om endring av NFFs lover punkt 20 Tariffpolitisk utvalg** | | | |
|  | NFFs lover punkt 20 endres slik:  Tariffpolitisk utvalg består av tre til fem medlemmer inkludert leder. Leder velges av landsmøtet og inngår i Forbundsstyret. Forbundsstyret oppnevner medlemmer til utvalget innen ~~15. februar det året nytt forbundsstyre tiltrer~~ *31. desember samme år som hovedlandsmøtet*. Alle medlemmer må være i et ansettelsesforhold. Utvalget skal søkes sammensatt slik at alle forhandlingsområder/tariffområder er representert.  Utvalget er rådgivende organ for Forbundsstyret og høringspart i saker innen sine virkeområder.  Utvalget skal ivareta oppgaver innen fysioterapivirksomhet der fysioterapeuter er i et ansettelsesforhold. Utvalget skal *blant annet* gi anbefaling til Forbundsstyret om:   * *~~inntektspolitiske retningslinjer~~ NFFs tariffpolitikk* * *hovedavtaler og tariffavtaler bør sendes til uravstemning, vedtas eller forkastes* * *~~lønns- og arbeidsvilkår for privat ansatte som ikke er omfattet av generelt avtaleverk~~* * *lønnsundersøkelser* * *medlemsverving [eventuelt «i samarbeid med regionlederne»]* * *NFFs politikk for å beholde og rekruttere ledere* | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
|  | |  |  | **TRUKKET** |
|  |  | | | |
|  | FORSLAG TIL VEDTAK FRA LOVUTVALGET: | | | |
|  | NFFs lover punkt 20 tredje kulepunkt i gjeldene lover beholdes og *«lønnsundersøkelser»* legges til som nytt kulepunkt.:   * *Lønns- og arbeidsvilkår for privat ansatte som ikke er omfattet av generelt avtaleverk* * *Lønnsundersøkelser*   NFFs lover punkt 20, siste kulepunkt endres til: *NFFs politikk for å rekruttere, utvikle og beholde ledere* | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
|  | |  |  | **TRUKKET** |
|  |  | | | |
|  | sak 4.13 forslag til vedtak fra tariffpolitisk utvalg | | | |
|  | NFFs lover punkt 20 endres slik: Tariffpolitisk utvalg består av tre til fem medlemmer inkludert leder. Leder velges av landsmøtet og inngår i Forbundsstyret. Forbundsstyret oppnevner medlemmer til utvalget innen 31. desember samme år som hovedlandsmøtet. Alle medlemmer må være i et ansettelsesforhold. Utvalget skal søkes sammensatt slik at alle forhandlingsområder/tariffområder er representert. Utvalget er rådgivende organ for Forbundsstyret og høringspart i saker innen sine virkeområder. Utvalget skal ivareta oppgaver innen fysioterapivirksomhet der fysioterapeuter er i et ansettelsesforhold. Utvalget skal blant annet gi anbefaling til Forbundsstyret om:  • NFFs tariffpolitikk  • hovedavtaler og tariffavtaler bør sendes til uravstemning, vedtas eller forkastes  • lønns- og arbeidsvilkår for privat ansatte som ikke er omfattet av generelt avtaleverk  • lønnsundersøkelser  • medlemsverving [eventuelt «i samarbeid med regionlederne»]  • NFFs politikk for å beholde og rekruttere ledere | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| Enstemmig | |  |  | **VEDTATT** |
|  |  | | | |
| 4.14 Fra Lovutvalget: Forslag til endring av punkt 20 i NFFs lover: Tariffpolitisk utvalg | | | | |
|  | |  |  |  |
|  | |  |  | **TRUKKET** |
|  |  | | | |
| 4.15 Fra NFF Region Vest: Rapportering fra råd og utvalg i NFF | | | | |
|  | Følgende hadde ordet: | | | |
|  | Gro Annette Noremark, Åse Starheimseter, Britt Strømme, Lene Ziener, Karianne Bruun Haugen | | | |
|  |  | | | |
|  | Fra NFF Region Vest: Rapportering fra råd og utvalg i NFF | | | |
|  | *[Navnet på det aktuelle råd, utvalg eller komité] skal rapportere om [Navnet på det aktuelle råd, utvalg eller komité] aktivitet til Forbundsstyret innen 31.12.*  Dette lovtillegget settes inn avslutningsvis i de enkelte punktene i NFFs lover som regulerer de enkelte råd, utvalg og komiteer, punktene 18, 19, 20, 21, 22, 23, 24 og 25. | | | |
|  |  | | | |
|  | Frå Region Vest | | | |
|  | Region Vest foreslår at rapportane frå råd/utval vert offentleggjort for NFF sine medlemmer på forbundet sine nettsider. | | | |
|  |  | | | |
|  | Sak 4.15 inkludert tillegg fra region vest | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 41 | | 7 | 1 | **VEDTATT** |
|  |  | | | |
| 4.16 Fra Etisk utvalg: Forslag om endring av mandatet til Etisk utvalg | | | | |
|  | Følgende hadde ordet: | | | |
|  | Robert Grønbech, Anders Aasheim, Camilla Sahlin Pettersen, Gro Marit Hellesø  Replikk: Lisette Engh | | | |
|  |  | | | |
|  | Fra Etisk utvalg: Forslag om endring av mandatet til Etisk utvalg | | | |
|  | NFFs lover punkt 24 Etisk utvalg endres slik:  Etisk utvalg består av til sammen fem medlemmer og ett varamedlem valgt av landsmøtet. Leder velges særskilt. Ved leders forfall velges stedfortreder av og blant utvalgets øvrige medlemmer.  Etisk utvalg er beslutningsdyktig når minst tre medlemmer/varamedlem er til stede. I beslutninger av klagesaker på medlemmer, er etisk utvalg beslutningsdyktige når fem medlemmer er tilstede.  *Etisk utvalg skal i tråd med NFFs yrkesetiske retningslinjer, behandle saker som gjelder yrkesetiske og kollegiale forhold.*   * *Etisk utvalg skal arbeide for at NFFs yrkesetiske retningslinjer er kjent i organisasjonen.* * *Etisk utvalg skal arbeide for å synliggjøre etiske problemstillinger for organisasjonen og medlemmene.* * *Etisk utvalg skal kunne uttale seg om prinsipielle fysioterapietiske problemstillinger.* * *Etisk utvalg skal kunne belyse og uttale seg om organisasjonsetiske forhold i NFF.* * *Etisk utvalg skal kunne uttale seg om helseetiske problemstillinger relatert til fysioterapietiske problemstillinger i media.* | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| Enstemmig | |  |  | **VEDTATT** |
|  |  | | | |
| 4.17 Fra Region Nord: Forslag om endringer av NFFs lover- Etisk utvalg | | | | |
|  | Følgende hadde ordet:: | | | |
|  | Robert Grønbech | | | |
|  |  | | | |
|  | Fra Region Nord: Forslag om endringer av NFFs lover- Etisk utvalg | | | |
|  | Hovedlandsmøtet vedtar at navnet på Etisk utvalg endres til Rådet for fysioterapietikk. Endringen innebærer at NFFs lover endres slik:  Punkt 3 nr. 12  *~~Etisk utvalg~~ Rådet for fysioterapietikk*  Punkt 12.2 andre avsnitt:  Forbundsstyret kan vedta å ekskludere medlem som har opptrådt slik at vedkommende har motarbeidet forbundets formål, skadet dets anseelse eller overtrådt dets lover, vedtekter eller retningslinjer, ikke etterkommet dets pålegg ved lønns- og arbeidskonflikter eller for øvrig utvist en uverdig opptreden. Vedtak om eksklusjon krever at minst seks av Forbundsstyrets medlemmer stemmer for det. *~~Etisk utvalg~~* *Rådet for fysioterapietikk* skal høres i saker knyttet til yrkesetiske forhold.  Punkt 13.2.2 Rett til møte som observatører, andre kulepunkt:  Leder av Kontrollutvalget, ~~Etisk utvalg~~ *Rådet for fysioterapietikk* og Ankeutvalg for spesialistgodkjenning  13.4.2 nr. 5:  velge medlemmer til Forbundsstyret, Lovutvalg, Kontrollutvalg, ~~Etisk utvalg~~ *Rådet for fysioterapietikk*, Ankeutvalg for spesialistgodkjenning, NFFs representanter til styret i Fond til etter- og videreutdanning av fysioterapeuter, Valgkomité, revisor  24:  24 ~~ETISK UTVALG~~ *RÅDET FOR FYSIOTERAPIETIKK*  ~~Etisk utvalg~~ *Rådet for fysioterapietikk* består av til sammen fem medlemmer og ett varamedlem valgt av landsmøtet. Leder velges særskilt. Ved leders forfall velges stedfortreder av og blant utvalgets øvrige medlemmer.  ~~Etisk utvalg~~ *Rådet for fysioterapietikk* skal behandle spørsmål som gjelder yrkesetiske og kollegiale forhold.  ~~Etisk utvalg~~ *Rådet for fysioterapietikk* skal arbeide for at NFFs yrkesetiske retningslinjer er kjent i organisasjonen og arbeide for å synliggjøre etiske problemstillinger for organisasjonen og medlemmene.  ~~Etisk utvalg~~ *Rådet for fysioterapietikk* behandler og uttaler seg i saker som gjelder NFFs yrkesetiske retningslinjer. ~~Etisk utvalg~~ *Rådet for fysioterapietikk* er beslutningsdyktig når minst tre medlemmer/varamedlem er til stede. I beslutninger av klagesaker på medlemmer, er ~~Etisk utvalg~~ *Rådet for fysioterapietikk* beslutningsdyktige når fem medlemmer er tilstede.  Ved henvendelser til ~~Etisk utvalg~~ *Rådet for fysioterapietikk* vedrørende saker om faglig uskikkethet hos en kollega eller samarbeidspartner, skal ~~Etisk utvalg~~ *Rådet for fysioterapietikk* vurdere og gi råd om saken skal meldes til Helsetilsynet eller arbeidsgiver/avtalepart. ~~Etisk utvalg~~ *Rådet for fysioterapietikk* skal vurdere om det er nødvendig at utvalget behandler saken i tillegg. | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 47 | | 2 |  | **VEDTATT** |
|  |  | | | |
| 4.18 Fra Region Osloområdet: Forslag om endring av vedtekter for NFFs regioner pkt. 4.5: Regionleder | | | | |
|  | Følgende hadde ordet: | | | |
|  | Camilla Sahlin Pettersen, Robert Grønbech, Tor Frithjof Wigers Larsen, Eilin Ekeland, Ann-Elin Myklebust, Gro Annette Noremark, Anita Iversen, Anders Aasheim, Liv Johanne Nikolaisen, Fred Hatlebrekke, Anne-Sofie Rønningen, Lisette Engh, Nina Øye  Replikk: Camilla Sahlin Pettersen, Marianne Tomter | | | |
|  |  | | | |
|  | Fra Region Osloområdet: Forslag om endring av vedtekter for NFFs regioner pkt. 4.5: Regionleder | | | |
|  | Endring av tekst i vedtekter for regioner pkt. 4.5 Regionleder:  Regionleder inngår i Forbundsstyret. Regionleder velges for 3 år av gangen og valgperioden sammenfaller med valgperioden til Forbundsstyret. Regionleder skal tiltre og utføre arbeidet i 100 % i sin stillingsbrøk. Regionleders lønn fastsettes gjennom rammebudsjett vedtatt av landsmøtet. Regionleder skal ha sitt arbeidssted i regionen. | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
|  | |  |  | **TRUKKET** |
|  |  | | | |
|  | Nytt forslag til vedtak fra Region Osloområdet | | | |
|  | Endring av tekst i vedtekter for regioner pkt. 4.5 Regionleder «Regionleder inngår i Forbundsstyret. Regionleder velges for 3 år av gangen og valgperioden sammenfaller med valgperioden til Forbundsstyret. Regionleder tiltrer i 100% stilling. Regionleders lønn fastsettes gjennom rammebudsjett vedtatt av landsmøtet. Regionleder skal ha sitt arbeidssted i regionen» | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 21 | | 28 | 1 | **IKKE VEDTATT** |
|  |  | | | |
| 4.19 Fra Lovutvalget: Fullmakt til mindre lov- og vedtektsendringer | | | | |
|  | Følgende hadde ordet: | | | |
|  | Birgit Gran | | | |
|  |  | | | |
|  | Fra Lovutvalget: Fullmakt til mindre lov- og vedtektsendringer | | | |
|  | Lovutvalget gis fullmakt til å vedta språklige og tekniske endringer i NFFs lover og vedtekter av mindre art og betydning. | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| Enstemmig | |  |  | **VEDTATT** |

# 5 RAMMEBUDSJETT

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| 5.1 Fra Forbundsstyret. NFFs rammebudsjett for årene 2020, 2021 og 2022 | | | | |
|  | Følgende hadde ordet: | | | |
|  | Hans Leo Dagsvik, Lars Håvard Høgvoll, Anne-Sofie Rønningen, Marianne Tomter, Birgit Gran, Morten Hagenes, Linda Moen Heia, Anita Iversen, Lisette Engh, Nina Øye, Camilla Sahlin Pettersen, Audun Bjerke, Kenneth Martinsen, Ann-Elin Myklebust  Replikk: Elin Robøle Bjor  Til forretningsorden: Aslaug Kleiveland | | | |
|  |  | | | |
|  | Forslag fra Lars Håvard Høgvoll | | | |
|  | Det innføres et tillegg for tapt arbeidsfortjeneste for fysioterapeuter med A2k, A8 og A9 takstkompetanse på 400,- PR dag (200,- for en halv dag) Dette dekkes innenfor budsjettene til de organisasjonsledd og budsjettposter som påvirkes av endringene | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 21 | | 24 | 3 | **IKKE VEDTATT** |
|  |  | | | |
|  | Forslag fra Lovutvalget | | | |
|  | Det er behov for flere møter i Lovutvalget i 2020 for å redigere lover og vedtekter vedtatt på LM 2019 enn i 2021. Foreslår derfor å flytte kr 21.000 fra 2021 til 2020. (Se vedlegg 2 Lovutvalget) | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 47 | | 1 |  | **VEDTATT** |
|  |  | | | |
|  | Forslag fra Forbundsstyret. NFFs rammebudsjett for årene 2020, 2021 og 2022 | | | |
|  | Hovedlandsmøtet 2019 slutter seg til de prinsipper som er lagt til grunn og godkjenner NFFs rammebudsjett for årene 2020, 2021 og 2022. | | | |
|  |  | | | |
|  | Sak 5.1 med vedtatt endring | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 47 | |  |  | **VEDTATT** |
|  |  | | | |
| 5.2 Fra Forbundsstyret. «Beregning av kontingent i NFF» og «Regler for nedsatt kontingent i NFF» | | | | |
|  | Følgende hadde ordet: | | | |
|  | Hans Leo Dagsvik | | | |
|  |  | | | |
|  | Fra Forbundsstyret. «Beregning av kontingent i NFF» og «Regler for nedsatt kontingent i NFF» | | | |
|  | Hovedlandsmøtet 2019 vedtar «Beregning av kontingent» og «Regler for nedsatt kontingent» slik beskrevet i saksnotatet. | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 49 | |  | 1 | **VEDTATT** |
| 5.3 Fra NFF Region Vest: Forslag om gradert kontingent | | | | |
|  |  | | | |
|  | |  |  | **TRUKKET** |

# 6 VALG

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| 6.1 Fra Valgkomitéen. | | | | | |
| **6.2 Valg av forbundsleder** | | | | | |
|  | Følgende hadde ordet: | | | | |
|  | Geir Erik Johansen, Merete Tønder, Fred Hatlebrekke, Gerty Lund, Anders Aasheim, Mona Lønning Kjos, Heidi Tjugum, Elise Herrød Dale, Lars Håvard Høgvoll, Ragnhild Bech, Anita Iversen, Sissel Hovland, Grete Dafne Røe | | | | |
|  |  | | | | |
|  | Valg av forbundsleder | | | | |
|  |  | | | | |
| Stemmerett: | | Stemt: |  |  | |
| 50 | | 50 |  |  | |
|  | |  | Antall stemmer: |  | |
|  | Gerty Lund | | 35 | | **VALGT** |
|  | Fred Hatlebrekke | | 14 | | **IKKE VALGT** |
|  | Merete Tønder | | 1 | | **IKKE VALGT** |
| 6.3 Valg av leder Næringspolitisk råd | | | | | |
|  |  | | | | |
|  | Valg av leder Næringspolitisk råd | | | | |
|  |  | | | | |
| Stemmerett: | | Stemt: |  |  | |
| 50 | | 50 |  |  | |
|  | |  | Antall stemmer: |  | |
|  | Per Olav Moberg Peersen | | 50 | | **VALGT** |
|  |  | |  | |  |
| 6.4 Valg av leder Tariffpolitisk utvalg | | | | | |
|  |  | | | | |
|  | Valg av leder Tariffpolitisk utvalg | | | | |
|  |  | | | | |
| Stemmerett: | | Stemt: |  |  | |
| 50 | | 50 |  |  | |
|  | |  | Antall stemmer: |  | |
|  | Stine Malerød | | 50 | | **VALGT** |
|  |  | |  | |  |
| 6.5 Valg av leder Fag- og utdanningspolitisk utvalg | | | | | |
|  |  | | | | |
|  | Valg av leder Fag- og utdanningspolitisk utvalg | | | | |
|  |  | | | | |
| Stemmerett: | | Stemt: |  |  | |
| 50 | | 50 |  |  | |
|  | |  | Antall stemmer: |  | |
|  | Gro Opseth | | 50 | | **VALGT** |
|  |  | |  | |  |
| 6.6 Valg av to styremedlemmer i Forbundsstyret | | | | | |
|  | Følgende hadde ordet: | | | | |
|  | Tor Frithjof Wigers Larsen, Aslaug Kleiveland, Anders Aasheim, Kristin Snøan, Kathrine Rømmen | | | | |
|  |  | | | | |
|  | Valg av to styremedlemmer i Forbundsstyret | | | | |
|  |  | | | | |
| Stemmerett: | | Stemt: |  |  | |
| 50 | | 50 |  |  | |
|  | |  | Antall stemmer: |  | |
|  | Tor Frithjof Wigers Larsen | |  | | **TRAKK SEG** |
|  | Anders Aasheim | | 41 | | **VALGT** |
|  | Kathrine Rømmen | | 37 | | **VALGT** |
|  | Kristin Snøan | | 22 | | **IKKE VALGT** |
| 6.7 Valg av leder Lovutvalget | | | | | |
|  |  | | | | |
|  | Valg av leder Lovutvalget | | | | |
|  |  | | | | |
| Stemmerett: | | Stemt: |  |  | |
| 50 | | 50 |  |  | |
|  | |  | Antall stemmer: |  | |
|  | Birgit Gran | | 50 | | **VALGT** |
|  |  | |  | |  |
| 6.8 Valg av medlemmer og varamedlem Lovutvalget | | | | | |
|  |  | | | | |
|  | Valg av medlemmer og varamedlem Lovutvalget | | | | |
|  |  | | | | |
| Stemmerett: | | Stemt: |  |  | |
| 50 | | 50 |  |  | |
|  | |  | Antall stemmer: |  | |
|  | Markus Ryeng Fosseli | | 50 | | **VALGT** |
|  | Heidi Tjugum | | 50 | | **VALGT** |
|  | Marianne Tollefsen | | 50 | | **VALGT** |
|  | Joanna Hauken (vara) | | 50 | | **VALGT** |
|  | Gro Marit Hellesø | | 50 | | **VALGT** |
| 6.9 Valg av leder Etisk utvalg | | | | | |
|  |  | | | | |
|  | Valg av leder Etisk utvalg | | | | |
|  |  | | | | |
| Stemmerett: | | Stemt: |  |  | |
| 50 | | 50 |  |  | |
|  | |  | Antall stemmer: |  | |
|  | Stig Fløisand | | 50 | | **VALGT** |
|  |  | |  | |  |
| 6.10 Valg av medlemmer og varamedlem Etisk utvalg | | | | | |
|  |  | | | | |
|  | Valg av medlemmer og varamedlem Etisk utvalg | | | | |
|  |  | | | | |
| Stemmerett: | | Stemt: |  |  | |
| 50 | | 50 |  |  | |
|  | |  | Antall stemmer: |  | |
|  | Robert Grønbech | | 50 | | **VALGT** |
|  | Marit Brustugun Sartz | | 50 | | **VALGT** |
|  | Tobba Therkildsen Sudmann | | 50 | | **VALGT** |
|  | Tone Mette Wenger (vara) | | 50 | | **VALGT** |
|  | Nina Øye | | 50 | | **VALGT** |
| 6.11 Valg av leder Ankeutvalget for spesialistgodkjenning | | | | | |
|  |  | | | | |
|  | Valg av leder Ankeutvalget for spesialistgodkjenning | | | | |
|  |  | | | | |
| Stemmerett: | | Stemt: |  |  | |
| 50 | | 50 |  |  | |
|  | |  | Antall stemmer: |  | |
|  | Ragnhild Bech | | 50 | | **VALGT** |
|  |  | |  | |  |
| 6.12 Valg av medlemmer og varamedlem Ankeutvalget for spesialistgodkjenning | | | | | |
|  |  | | | | |
|  | Valg av medlemmer og varamedlem Ankeutvalget for spesialistgodkjenning | | | | |
|  |  | | | | |
| Stemmerett: | | Stemt: |  |  | |
| 50 | | 50 |  |  | |
|  | |  |  |  | |
|  | Mari Tyrdal | | 50 | | **VALGT** |
|  | Julia Hetebrij | | 50 | | **VALGT** |
|  | Vibeke Løckra (vara) | | 50 | | **VALGT** |
| 6.13 Valg av leder Kontrollutvalget | | | | | |
|  |  | | | | |
|  | Valg av leder Kontrollutvalget | | | | |
|  |  | | | | |
| Stemmerett: | | Stemt: |  |  | |
| 50 | | 50 |  |  | |
|  | |  | Antall stemmer: |  | |
|  | Britt Strømme | | 50 | | **VALGT** |
| 6.14 Valg av medlemmer og varamedlem Kontrollutvalget | | | | | |
|  |  | | | | |
|  | Valg av medlemmer og varamedlem Kontrollutvalget | | | | |
|  |  | | | | |
| Stemmerett: | | Stemt: |  |  | |
| 50 | | 50 |  |  | |
|  | |  | Antall stemmer: |  | |
|  | Audun Bjerke | | 50 | | **VALGT** |
|  | Siv Rye Neraker | | 50 | | **VALGT** |
|  | Terje Røsrud | | 50 | | **VALGT** |
|  | Christen Sigridnes (vara) | | 50 | | **VALGT** |
|  | Gro Cecilie Meisingseth Montarou | | 50 | | **VALGT** |
| 6.15 Valg av leder Valgkomiteen | | | | | |
|  | Følgende hadde ordet: | | | | |
|  | Geir Erik Johnsen, Ann-Elin Myklebust, Karianne Bruun Haugen, Vegard Ølstørn, Tor Frithjof Wigers Larsen, Lisette Engh  Replikk: Mona Rønning Kjos | | | | |
|  |  | | | | |
|  | Valg av leder Valgkomiteen | | | | |
|  |  | | | | |
| Stemmerett: | | Stemt: |  |  | |
| 50 | | 50 |  |  | |
|  | |  | Antall stemmer: |  | |
|  | Motkandidat, benkeforslag Tor Frithjof Wigers Larsen | | 23 | |  |
|  | Lisette Engh | | 16 | |  |
|  | Motkandidat, benkeforslag Vegard Ølstørn | | 11 | | **IKKE VALGT** |
|  |  | |  | |  |
|  | Valg av leder Valgkomiteen 2. omgang | | | | |
|  |  | | | | |
| Stemmerett: | | Stemt: |  |  | |
| 50 | | 50 |  |  | |
|  | |  | Antall stemmer: |  | |
|  | Motkandidat, benkeforslag Tor Frithjof Wigers Larsen | | 31 | | **VALGT** |
|  | Lisette Engh | | 19 | | **IKKE VALGT** |
|  |  | |  | |  |
| 6.16 Valg av medlemmer og varamedlem Valgkomiteen | | | | | |
|  | Følgende hadde ordet: | | | | |
|  | Geir Erik Johnsen, Linda Moen Heia  Til forretningsorden: Ragnhild Bech | | | | |
|  |  | | | | |
|  | Valg av medlemmer og varamedlem Valgkomiteen | | | | |
|  |  | | | | |
| Stemmerett: | | Stemt: |  |  | |
| 50 | | 50 |  |  | |
|  | |  | Antall stemmer: |  | |
|  | Linda Moen Heia | | 50 | | **VALGT** |
|  | Steffen O. Engdal | | 46 | | **VALGT** |
|  | Marianne Tomter | | 44 | | **VALGT** |
|  | Motkandidat, benkeforslag Lisette Engh | | 41 | | **VALGT** |
|  | Rita Lysne (vara) | | 39 | | **VALGT** |
|  | Pauline Kjelsvik Holøyen (vara) | | 30 | | **IKKE VALGT** |
| 6.17 Valg av medlemmer Fondsstyret | | | | | |
|  | Følgende hadde ordet: | | | | |
|  | Geir Erik Johansen, Nina Theodorsen, Berit Ianssen, Eilin Ekeland, Sissel Askeland, Lisette Engh | | | | |
|  |  | | | | |
|  | Valg av medlemmer Fondsstyret | | | | |
|  |  | | | | |
| Stemmerett: | | Stemt: |  |  | |
| 50 | | 50 |  |  | |
|  | |  | Antall stemmer: |  | |
|  | Eilin Ekeland | | 49 | | **VALGT** |
|  | Marianne Aars | | 41 | | **VALGT** |
|  | Irma Blaker | | 36 | | **VALGT** |
|  | Inger Lise Aamot Aksetøy | | 34 | | **VALGT** |
|  | Nina Theodorsen | | 22 | | **IKKE VALGT** |
|  | Berit Ianssen | | 18 | | **IKKE VALGT** |
| 6.18 Valg av varamedlemmer Fondsstyret | | | | | |
|  |  | | | | |
|  | Valg av varamedlemmer Fondsstyret | | | | |
|  |  | | | | |
| Stemmerett: | | Stemt: |  |  | |
| 50 | | 50 |  |  | |
|  | |  | Antall stemmer: |  | |
|  | Helga Kaale | | 50 | | **VALGT** |
|  | Kine Tveten | | 50 | | **VALGT** |
| 6.19 Valg av revisor | | | | | |
|  |  | | | | |
|  | Valg av revisor | | | | |
|  |  | | | | |
| Stemmerett: | | Stemt: |  |  | |
| 50 | | 50 |  |  | |
|  | |  | Antall stemmer: |  | |
|  | RSM Norge AS | | 50 | | **VALGT** |
|  |  | |  | |  |

# 7 ANDRE FORHOLD

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| 7.1 Fra Forbundsstyret: Forslag til endringer av vedtektene for NFFs rettshjelpsfond pkt. 5, tredje kulepunkt | | | | |
|  | Følgende hadde ordet: | | | |
|  | Aslaug Kleiveland | | | |
|  |  | | | |
|  | Fra Forbundsstyret: Forslag til endringer av vedtektene for NFFs rettshjelpsfond pkt. 5, tredje kulepunkt | | | |
|  | Vedtekter for NFFs rettshjelpfond punkt 5, tredje kulepunkt endres slik:  • Det ytes ikke bistand til medlem dersom det forhold det søkes bistand for, oppstod mindre enn tre måneder etter innmelding i forbundet. *~~Det kan ut fra sakens karakter gjøres unntak fra karantenetiden.~~* | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 47 | |  |  | **VEDTATT** |
|  | |  |  |  |
| 7.2 Fra NFF Region Sør-Øst: Forslag om endring av Yrkesetiske retningslinjer kap. 3 pkt. 3.5 | | | | |
|  | Følgende hadde ordet: | | | |
|  | Sissel Hovland | | | |
|  |  | | | |
|  | Fra NFF Region Sør- Øst: Forslag om endring av Yrkesetiske retningslinjer kap.3 pkt. 3.5 | | | |
|  | NFFs yrkesetiske retningslinjer kapittel 3, punkt 3.5 endres slik:  Fysioterapeuten respekterer pasientens egenverd, kultur, livssyn og seksuelle ~~legning~~ orientering. | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| Enstemmig | |  |  | **VEDTATT** |
| 7.3 Fra Forbundsstyret: Prosjekt fag- og interessegruppenes rolle, posisjon og organisering | | | | |
|  | Følgende hadde ordet: | | | |
|  | Bente Aksnes, Karianne Bruun Haugen, Kenneth Martinsen, Ragnhild Bech  Replikk: Robert Grønbeck, Kenneth Martinsen  Til forretningsorden: Anders Aasheim, Elco Hüttner | | | |
|  |  | | | |
|  | Fra Forbundsstyret: Prosjekt fag- og interessegruppenes rolle, posisjon og organisering | | | |
|  | Hovedlandsmøtet 2019 tar rapporten fra Prosjekt fag- og interessegruppenes rolle, posisjon og organisering til orientering. | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 28 | | 2 | 18 | **VEDTATT** |
| 7.4 Fra Forbundsstyret: Evaluering av NFFs regionmodell | | | | |
|  | Følgende hadde ordet: | | | |
|  | Tor Frithjof Wigers Larsen, John Henry Strupstad, Gro Marit Hellesø, Jorunn Louise Grong, Robert Grønbech, Aslaug Kleiveland,  Replikk: Elin Robøle Bjor, Aslaug Kleiveland,  Til forretningsorden: Gro Annette Noremark, Birte Lie Haug, Kenneth Martinsen, Anita Iversen, Anders Aasheim, Kristin Snøan, Karianne Bruun Haugen, Lisette Engh | | | |
|  |  | | | |
|  | Fra Region Midt | | | |
|  | Forslag om at det også gjøres intervju av noen av NFFs medlemmer i tillegg til spørreundersøkelse | | | |
|  |  | | | |
|  | Fra region vest | | | |
|  | Rapporten legges frem for Landsmøtet 2020 | | | |
|  |  | | | |
|  | 3.3 Metode Avsnitt2 fra Lisette Engh | | | |
|  | Blant disse også delegater og regionsstyremedlemmer (under 3.3, 5 linje, der det er en oppramsing av råd og utvalg) | | | |
|  |  | | | |
|  | Fra Forbundsstyret: Evaluering av NFFs regionmodell med innspill | | | |
|  | Det skal gjennomføres en evaluering av NFFs organisasjonsmodell vedtatt i 2013. Evalueringen skal bygge på de føringer som er beskrevet i denne saken og intensjonen med regionmodellen. Evalueringen skal ferdigstilles tidsnok til at Forbundsstyret kan behandle den og fremme en sak med forslag til eventuelle endringer på Landsmøte 2020. Forbundsstyret må legge en tidsplan for arbeidet som sikrer en slik fremdrift. | | | |
|  |  | | | |
|  | Fra Forbundsstyret: Evaluering av NFFs regionmodell inkludert innspill | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| Enstemmig | |  |  | **VEDTATT** |
| 7.5 Fra Fond til etter- og videreutdanning av fysioterapeuter: Forslag til strategisk plan for 2020-2022 | | | | |
|  | Følgende hadde ordet: | | | |
|  | Eilin Ekeland, Fred Hatlebrekke, Hilde Strøm Solberg, Nina Øye, Dagrun Lindvåg, Anita Iversen, Ingeborg Hoff Brækken, Kristin Snøan, Ann-Elin Myklebust, Gro Marit Hellesø, Anne-Cathrine Timland, Kenneth Martinsen, Liv Johanne Nikolaisen  Replikk: Lisette Engh, Kristin Snøan, Fred Hatlebrekke | | | |
|  |  | | | |
|  | Fra Fond til etter- og videreutdanning av fysioterapeuter: Forslag til strategisk plan for 2020-2022 | | | |
|  | Hovedlandsmøtet 2019 slutter seg til Forbundsstyrets kommentar til strategisk plan for Fond til etter- og videreutdanning av fysioterapeuter for 2020-2022. | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 48 | |  | 1 | **VEDTATT** |
| 7.6 Fra NFF Region Osloområdet: 5-årig grunnutdanning for fysioterapi | | | | |
|  | Følgende hadde ordet: | | | |
|  | Karianne Bruun Haugen, Amalie Hempel, , Britt Strømme, Ingeborg Hoff Brækken, Heidi Tjugum, Lisette Engh, Robert Grønbech, Hans Leo Dagsvik, Jorunn Louise Grong  Replikk: Karianne Bruun Haugen  Til forretningsorden: Karianne Bruun Haugen | | | |
|  |  | | | |
|  | Fra NFF Region Osloområdet: 5-årig grunnutdanning for fysioterapi | | | |
|  | Hovedlandsmøtet 2019 vedtar at NFF skal jobbe for at grunnutdanningen for fysioterapeuter blir en 5-årig masterutdanning. | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
|  | |  |  | **TRUKKET** |
|  | |  |  |  |
|  | Nytt forslag til vedtak fra region Osloområdet | | | |
|  | Landsmøtet 2019 ber organisasjon i løpet av landsmøteperioden 2020-2022 utrede konsekvensene med tanke på fordeler, ulemper og mulighetsrom for 5-årig grunnutdanning i fysioterapi. Denne utredningen legges frem for Hovedlandsmøte 2022 med eventuelle forslag til vedtak | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 15 | | 33 |  | **IKKE VEDTATT** |
|  | |  |  |  |
| 7.7 Fra NFF Region Osloområdet: Sykefravær og arbeidsmiljøundersøkelse i NFFs sekretariat | | | | |
|  | Følgende hadde ordet: | | | |
|  | Nina Øye, Ann-Elin Myklebust, Joakim Hære, John Henry Strupstad, Trine Rokne Vågen, Camilla Sahlin Pettersen, Elin Robøle Bjor, Anita Iversen, Bjarte Hjorthaug, Aslaug Kleiveland  Replikk: Joakim Hære, Nina Øye, Elin Robøle Bjor | | | |
|  |  | | | |
|  | Fra NFF Region Osloområdet: Sykefravær og arbeidsmiljøundersøkelse i NFFs sekretariat | | | |
|  | Det blir i løpet av 2020 foretatt en arbeidsmiljøundersøkelse for arbeidstakere i NFF.  Med bakgrunn i denne, vil det bli laget en systematisk plan og spesifikke tiltak for hvordan få ned sykefraværet. Dette gjentas årlig i denne landsmøteperioden og formidles på hvert LM i perioden. Målet er å få ned sykefraværet til 3% i løpet av neste landsmøteperiode. | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
|  | |  |  | **TRUKKET** |
|  | |  |  |  |
|  | Nytt forslag til vedtak fra Region Osloområdet | | | |
|  | Region Oslo-området trekker opprinnelig forslag til vedtak og fremmer ett nytt:  • Det settes av 65.000 kr i 2020 og 65.000 kr i 2021, samt 100.000 kr i 2022 til HMS arbeid.  • AMU anmodes å tilrettelegge for årlige arbeidsmiljøundersøkelser for arbeidstakere i NFF.  • AMU sender inn årsrapport til forbundsstyret og landsmøtet.  • Målet er å få ned sykefraværet til 4% i løpet av neste landsmøteperiode | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 18 | | 32 |  | **IKKE VEDTATT** |
|  |  | | | |
|  | **Fra Osloområdet lagt inn av Aslaug Kleiveland** | | | |
|  | Region Oslo-området trekker opprinnelig forslag til vedtak og fremmer ett nytt:  • Det settes av 65.000 kr i 2020 og 65.000 kr i 2021, samt 100.000 kr i 2022 til HMS arbeid.  • AMU anmodes å tilrettelegge for årlige arbeidsmiljøundersøkelser for arbeidstakere i NFF.  • AMU sender inn årsrapport til forbundsstyret og landsmøtet.  • Målet er å redusere legemeldt sykefravær med 10 % i løpet av neste landsmøteperiode | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 46 | | 4 |  | **VEDTATT** |
| 7.8 Fra Forbundsstyret: Retningslinjer for sentral og regional valgkomité | | | | |
|  | Følgende hadde ordet: | | | |
|  | Bjarte Hjorthaug, Hans Leo Dagsvik, Birgit Gran, Linda Moen Heia, Markus Ryeng Fosseli  Replikk: Elin Robøle Bjor | | | |
|  |  | | | |
|  | **Tilføyelse fra Linda Moen Heia** | | | |
|  | Tilføyelse i teksten under retningslinjer for sentral valgkomité Samarbeid med regional valgkomité Det opprettes kontakt med regionale valgkomiteer tidlig det året valg til regionleder skal gjennomføres. Sentral valgkomité har ansvar for at det gjennomføres et felles møte med alle ledere i de regionale valgkomiteene. Sentral valgkomité bør ha kartlagt hvorvidt sittende medlemmer i Forbundsstyret ønsker gjenvalg eller ikke i forkant av dette. Behov for bistand avklares med den enkelte regionale | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 45 | | 3 |  | **VEDTATT** |
|  | |  |  |  |
|  | Sak 7.8 Endring av forslag til vedtak fra Bjarte Hjorthaug | | | |
|  | Hovedlandsmøtet 2019 vedtar Retningslinjer for sentral og regional valgkomité slik det framkommer i saksnotatet fra Forbundsstyret med de endringene som er vedtatt i saken. Lovutvalget delegeres myndighet til å oppdatere retningslinjene slik at endringer i NFFs lover og vedtekter fattet av Hovedlandsmøtet 2019 inkluderes. | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 47 | | 1 |  | **VEDTATT** |
|  | |  |  |  |
| 7.9 Fra NFF Region Osloområdet: Forslag om å etablere nye faggrupper | | | | |
|  | Følgende hadde ordet: | | | |
|  | Morten Hagenes, Tor Frithjof Wigers Larsen, Eva Tumidajewic, Joakim Hære, Britt Strømme, Lennart Bentsen, Anne-Sofie Rønningen, Karianne Grüner Bjåstad, Kristin Snøan, Liv Johanne Nikolaisen, Merete Tønder, Robert Grønbech, , Markus Ryeng Fosseli, Anne-Cathrine Timland | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
|  | |  |  | **TRUKKET** |
| 7.10 Fra Forbundsstyret Æresmedlemssakp | | | | |
|  |  | | | |
|  | **Forbundsstyret innstiller Kari Bø til æresmedlemskap** | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| Enstemmig | |  |  | **VEDTATT** |

# 8 RESOLUSJONER

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| 8.1 Fra Region Nord: Resolusjon – WCPTs verdenskongress i Dubai 2021 | | | | |
|  | Følgende hadde ordet: | | | |
|  | Robert Grønbeck | | | |
|  |  | | | |
|  | Fra Region Nord: Resolusjon – WCPTs verdenskongress i Dubai 2021 | | | |
|  | Det danske og det engelske fysioterapeutforbundet har vedtatt å ikke sende delegasjon til verdenskongressen og flere andre land vurdere dette deriblant Sverige og USA. Forbundsstyret stiller seg bak prinsippet om å stå opp for de etiske verdiene i NFF og støtter forslaget om å boikotte verdenskongressen i Dubai 2021. | | | |
|  |  | | | |
| For: | | Mot: | Avholdende: |  |
| 46 | | 1 |  | **VEDTATT** |

### Protokoll fra Hovedlandsmøtet 2019 godkjent

Dato: Dato:

----------------------------------------- ---------------------------------

Lene Ziener Kenneth Martinsen

# Deltakere NFFs landsmøte 2019

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **DELEGATER** | |  | |
| Region Sør-Øst | | 1. Anne- Sofie Rønningen | |
|  | | 2. Lisette Engh | |
|  | | 3. Hilde Trandokken | |
|  | | 4. Gitte Schwenke | |
|  | | 5. Anne-Cathrine Timland | |
|  | | 6. Jon Jomaas | |
|  | | 7. Mona Lønning Kjos | |
|  | | 8. Ørjan Østervold | |
| Region Nord | | 9. Gro Marit Hellesø | |
|  | | 10. Robert Grønbech | |
|  | | 11. Liv Johanne Nikolaisen | |
|  | | 12. Audun Bjerke | |
| Region Osloområdet | | 13 .Eelco Hüttner | |
|  | | 14. Marianne Tomter | |
|  | | 15. Nina Øye | |
|  | | 16. Camilla Sahlin Pettersen | |
|  | | 17. Lene Ziener | |
|  | | 18. Marit Fjøren | |
|  | | 19. Trine Rokne Vågen | |
|  | | 20. Ragnhild Bech | |
|  | | 21. Stine Malerød | |
|  | | 22. Morten Hagenes | |
| Region Vest | | 23. Gro Annette Noremark | |
|  | | 24. Sissel Askeland | |
|  | | 25. Åse Straheimsæter | |
|  | | 26. Grete Dafne Røe | |
|  | | 27. Anita Iversen | |
|  | | 28. Birte Lie Haug | |
| Region Midt | | 29. Jorunn Louise Grong | |
|  | | 30. Roger Kvalsvik | |
|  | | 31. Svein By | |
|  | | 32. Linda Moen Heia | |
|  | | 33. Kjerstin Fet Vindenes | |
| NFFs Fag- og interessegrupper: | |  | |
| Kvinnehelse | | 34. Ingeborg H. Brækken | |
| Barne- og Ungdomsfysioterapi | | 35. Kristin Snøan | |
| Ergonomi | | 36. Joakim B. Hære | |
| Fysioterapi for eldre | | 37. Ida Rasmussen Bjerke | |
| Manuellterapi | | 38. Lennart Bentsen | |
| Mensendieckfysioterapi | | 39. Eva Tumidajewic | |
| NOR | | 40. Karianne Grüner Bjåstad | |
| Psykomotorisk fysioterapi | | 41. Merete Tønder | |
| Idrettsfysioterapi og aktivitetsmedisin | | 42. Kenneth Martinsen | |
| Hjerte- og lungefysioterapi | | 43. Frederikke Liseth | |
| Onkologi og lymfologi | | 44. Ingrid Marie Andersen | |
| Nålebehandling | | 45. Bozidar Gardasevic | |
| Ridefysioterapi | | 46. Kari Elisabeth Dahl Liavåg | |
| NFG | | 47. Lars Håvard Høgvoll | |
| UFF | | 48. Markus Ryeng Fosseli | |
| FYSIOs delegat | | 49. Amalie Hempel | |
| **OBSERVATØRER** | |  | |
| Lovutvalget | | 50. Birgit Gran | |
| Etisk utvalg, leder | | 51. Stig Fløisand (forhindret fra å møte ) | |
| Ankeutvalget for spesialistgodkjenning | | 52. Hilde Solberg | |
| Kontrollutvalget, leder | | 53. Britt Strømme | |
| Valgkomiteen, leder | | 54. Geir Erik Johansen | |
| Seniorforum 1. dag | | 55. Mette Sveran | |
| Seniorforum 2. og 3. dag | | 55. Siri Omang | |
| Fysioterapeuten, redaktør | | 56. Dagrun Lindvåg | |
| Fond til etter- og videreutdanning | | 57. Eilin Ekeland | |
| Personalklubben NFFs sekretariat | | 58. John Henry Strupstad | |
| Forbundsleder | | 59. Fred Hatlebrekke | |
| Regionleder Nord | | 60. Hans Leo Dagsvik | |
| Regionleder Midt | | 61. Ann- Elin Myklebust | |
| Regionleder Vest | | 62. Aslaug Kleiveland | |
| Regionleder Sør-Øst | | 63. Sissel Hovland | |
| Regionleder Osloområdet | | 64. Karianne Bruun Haugen | |
| Næringspolitisk råd, leder | | 65. Per Olav Peersen | |
| Tariffpolitisk utvalg, leder | | 66. Bjarte Hjorthaug | |
| Fag- og utdanningspolitisk utvalg, leder | | 67. Heidi Tjugum | |
| Styremedlem | | 68. Anders Aasheim | |
| Styremedlem | | 69. Tor Frithjof Wigers Larsen | |
| FYSIO observatør 1 | | 70. Kamilla Skallerud (21. og 22.) | |
| FYSIO observatør 2 | | 71. Elise Herrød Dale (21. og 22.) | |
| Generalsekretær | | 72. Elin Robøle Bjor | |
| Seniorforum 1. dag | | 73. Mette Sveram | |
| **ANDRE** | |  | |
| Andre | Eline Rygh, (Fondet)  Kathrine Rømmen  Jorunn Nerby Vannes  Lisbeth Hårstad  Inga Bilberg  Lill Sverresdatter Larsen | | Nils Erik Ness, Ergoterapeutene  Ragnhild Lied, Leder Unio  Eystein Hjelme (Revisor)  Nina Theodorsen  Berit Ianssen  Merete Kolberg Tennfjord |
| Sekretariatet | Vidar Rekve  Bente Eide  Susanne Gallala  Guri Tokle  Vegard Ølstørn  Bente Øfjord  Christine Martens  Lars Engebretsen  Jorunn Lunde | | Kari Bente Sørlie  Salvatore Scoglietti  Monica Haugen  Áslaug Skúladóttir  Thea Wessel Jørgensen  Linda Karakka-Michelsen  Mona Raddum Loe  Cecilie Bakken Høstmark  Rune Roberg |